
in evropska smučarska elita

Po dolgih letih velika skakalna pri
reditev v Ljubljani ^ Med našimi in 
tujimi skakalci ♦ Kako cenijo Avstrij
ci in Italijani naše mlade skakalce + 
Pogovor o Obersfdorlu ^ Jugoslovan
ski reprezentanti o sebi in o drugih

TAKA PRIREDITEV KOT SMO JO GLEDALI DANES V 
LJUBLJANI, JE PRAV ZARES VELIKA PRILOŽNOST ZA VSE 
TISTE, KI HOČEJO VIDETI IN ZVEDETI KAJ VEC O SKA
KALNEM ŠPORTU V SVETOVNEM MERILU. ČEZ MOST NA 
SKAKALNICI V SISKI SO SE POGANJALI PRAVI VELIKANI 
SKAKALNEGA ŠPORTA, MED NJIMI CELO BRONASTA ME
DALJA IZ SQUAW VALLEYA,,PA SEVEDA NAJBOLJŠI ITA
LIJANI, FRANCOZI, POLJAKI, ŠVICARJI, NEMCI TER SE- 
VEDA TUDI NASI DOMAČI SKAKALCI. UREDNIŠTVO NA
ŠEGA LISTA JE PRIREDILO TUDI PRIJETEN VEČER V DVO
RANI GOSPODARSKEGA RAZSTAVIŠČA, KJER SO PRIJA- 
TELJI BELEGA ŠPORTA LAHKO SLISALI JUNAKE SMU
ČARSKIH SKAKALNIC, KAKO SO PRIPOVEDOVALI SVOJE 
VTISE, O VELIKIH TEKMOVANJIH V TUJINI, NA OLIMPIJ
SKIH IGRAH TER SEVEDA TUDI O NAŠIH SKAKALCIH IN
O SKAKALNICI V LJUBLJANI. »________________________

Z ENO BESEDO - PRED NAMI SO SE VRSTILI DOGOD- 
KI, KI JIH NE BOMO KAR TAKO POZABILI... __________

DeZordo, Pečar

POGOVOR MED KOSILOM

Kratek iztek je bil vzrok mnogim padcem

ZANDANEL 
in DINO 

DE ZORDO
za »Polef«

Razgovor z italijanskim za
stopstvom je bM prav prisrčen. 
Vodja moštva g. Flumiani je 
najprej predstavil vsakega po
sebej in ker je vedel in slutil, 
kje nas žuli čevelj, je takoj po
kazal na črnolasega Dina De 
Zorda m Zandanela.

— Kar prosim, z njima govo
rite — nas je pozval prijazni g. 
Flumiani, In takole je stekel 
pogovor.

ZANDANEL — Poznam Vaše 
gostoljubje in sem prepričan, da 
bo tudi skakalnica dobro pri
pravljena, čeprav vem, da ste 
imeli veliko težav zaradi močne 
odjuge. O, da za Pečarja spra
šujete. Kaj mislim o njem? Se
veda vse najlopše. 7*di se mi pa, 
da imate v Jemcu še odločnej
šega borca in prepričan sem, da 
bo njegovo ime zablestelo po 
končanih tekmah v Ljubljani.

DINO DE ZORDO - Mi smo 
se že smučali lani na planiški 
prireditvi. Zares, Planica je ču
dovita in skakati na velikanki 
je edinstveni užitek. Prepričan 
sem, da boste tudi v Ljubljani 
vzorno pripraviti tekmovanje, 
saj sem sam občutil, da je vaše 
gstoljubje zares veliko.

Dina De Zorda smo srečali po 
treningu na Galetovem. Preiz
kusil je skakalnico in se tudi 
dodobra spoizna/l s »trdim tlom*. 
Pa kljub temu je bil spet pri
pravljen za razgovor.

_— Da, prav zanimiva skakal
nica! Skoda, da je iztek pre
kratek. Kot vidite sem kar do
bro pogrnil. Če boste še iztek 
podaljšali tako kot ste nalet, bo 
to edinstvena skakalna naprava 
v vaši lepi Ljubljani.

¥

-x -

Otto Leodolter

Avstrijske reprezentante smo po
iskali v restavraciji hotela Union, 
kjer so bili prav pri kosilu. Zmo
tili smo jih in v nekaj trenutkih 
je stekel prijeten pogovor. Avstrij
ski reprezentanti Leodolter, Haber- 
satter, Egger, Miiller in njihovi 
prijatelji so nanU povedali marsi
kaj zanimivega. .

O Pečarju pravijo, da so bili pre
senečeni, ko so ga gledali na zad
njih tekmah v Švici. Od avstrijsko- 
nemške novoletne turneje je zelo 
napredoval in v Švici se mu je po
srečilo nekaj takih skokov, ki ga 
uvrščajo v najvišji mednarodni 
razred najboljših skakalcev sveta. 
V družbi Avstrijcev pa je bilo tudi 
nekaj takih, ki sodijo, da je Božo 
Jemc boljši od Pečarja. Pečarjev 
let je namreč zelo lep in eleganten, 
vendar precej nevaren in padci so 
zato precej pogostL Jemc je za
nesljivejši skakalec, vsekakor pa 
mnogo boljši za velike skakalnice. 
Popolnoma jasno je, pravijo _ Av
strijci, da bi Jemc na skakalnici v 
Oberstdorfu dosegel mnogo več 
kak*'r Pečar.

Skakalnica v Oberstdoriti je ne
kaj veličastnega, je pripomnil Ha- 
bersatter in že je stekel pogovor o 
mamutskih skakalnicah in svetov
nem prvenstvu. Avstrijci vertame- 
jo, dn že čez mesec dni Tauno 
Luiro ne ho več svetovni rekorder. 
Letošnja prireditev v Oberstdorlu 
bo skoraj gotovo prinesla nov sve
tovni rekord. Prepričani so (udi. da 
bodo jugoslovanski skakalci pose
kal: znamko Polde in Finžgarja in 
da se bodo uvrstili med najboljše. 
Res je namreč, tako trdilo Avstrii- 
ci, da je skakalna tehnika v zad
njih letih (ako izpopolnjena, da z 
istim trudom dosezaroo mnogo več
je daljave kot pred nekaj leti.

Planica vedno so-ti /er1'! nnilepša

šporlna doživetja, pravijo \vstrij Kongsherg in ž.e pred tekmovanjem 
ci, vendar upamo, da bomo tudi v so bili optimisti, bili so veselih 
Ljubljani dobro prestali veliko obrazov in prav nič zaskrbljeni, ko 
preizkušnjo. Avstrijci so stalni smo vstali od mize v restavraciji 
zmagovalci v tekmovanju za pokal Union.

Naše skakalce obkolila mladina
Na treningu o petek popoldne šo se zbrali tudi osi J ugodi mani Z 

oseh strani so hoteli solipatit skakalnico, saj so vendar domačini na 
njej. Kol lahne ptice so zaplavali skozi zrak Šlibar, Jemc, Zidar. Lane.us, 
Krznarič, Oman, Pečar in drugi. Najprej nekoliko negotovo, pri vsakem 
nadaljnjem skoku pa že bolje. Takoj ko so naši reprezentanti pristajali 
na koncu izteka, se je okrog vsakega posameznika zgrnila mladina m 
bila osa srečna, da je lahko tako blizu opazovala junake višav. Pred
vsem starejši tekmovalci kot Langus, Zidar in Rogelj so imeli za vsakega 
malčka toplo besedo.

Najoečje zanimanje pa je bilo za Marjana Pečarja in Jemca, od 
katerih so tudi gledalci največ pričakovali. Tudi ta dva sta prijazno 
odgovarjala na številna vprašanja in se v križnem ognju vprašanj zna- 

'šla kot prava prijatelja mladine.
Pečar je takole odgovoril na eno izmed mnogih vprašanj: »Kako je 

v zraku, sprašuješ? »Oh lepo, seveda samo za takšne naslone moraš biti 
dobro pripravljen. Vsega tega pa ne dosežeš čez noč. Če dobro odrineš 
na mostu, moraš po mirnem letu lepo pristati in užitek je popoln .1

Božu Ji0icu tudi po pristanku na tleh ni popustila zbranost. Odpel 
je smuči in se zazrl-na vrh naleta. In že je bil pri njem malček, ki ga 
je zvedavo ogledoval in pri lem pozabil odpreti usta. In kljub temu mu 
je odgovoril naš sloveč daljave: tja, ja, saj si luštkan dečko. Ko boš 
velik boš tudi skakal, kajneda?*: In mali je bil neskončno zadovoljen ...

Tako kot Pečar in Jemc so odgovarjali na številna vprašanja še 
drugi naši skakalci, ki so bili te dni v ospredju zanimanja.

Otto Leodolter

Dino de Zordo



1. mm i prirsllfii i Mi pri
TAKE ALPSKE SMUČARSKE PRIREDITVE V JUGOSLAVIJI ŠE NI BILO 
- NASTOPILI BODO TEKMOVALCI IZ ŠVICE, ITALIJE, FRANCIJE, AV

STRIJE, NEMČIJE, POIJSKE7MADŽARSKE IN KANADE —

Doslej so bile vse naše misli 
uprte v tekmovanje smučarskih 
skakalcev za pokal Kongsberg, ven
dar bomo imeli že mesec za tem v 
Jugoslaviji spet izredno kvalitetno 
smučarsko prireditev. Na smučiščih 
nad Kranjsko goro bo namreč FIS 
tekmovanje v slalomu in veleslalo
mu. To tekmovanje bo odslej po
stalo tradicionalno in ga bomo vi
deli v Kranjski gori vsako leto. Ta 
prireditev je prva take vrste v Ju
goslaviji in se zato organizatorji še 
posebno trudijo, da bi jo izvedli 
kar najbol je, tako da bi si priredi
tev pridobila čim večji mednarodni 
ugled.

nixu. Smučarska zveza Slovenije je 
že prejela prijave Švice, Italije in 
Francije, ki so najavili ekipe, ne 
pa še imen posameznikov. V pri
hodnjih dneh pričakujejo še prija
ve smučarjev iz Kanade, Poljske, 
Madžarske ter Vzhodne in Zahodne 
Nemčije. Prireditelji računajo, da 
bo na tej prireditvi nastopilo pri
bližno 55 inozemskih tekmovalcev 
ter okoli 15 najboljših Jugoslova
nov, tako da bo skupno število na- 
posebej moramo pohvaliti mladega 
stopajočih okoli 50. Prireditelji so 
se odločili, da bo start veleslaloma 
4. marca ob 11. uri, prihodnji dan v 
nedeljo 5. marca pa bo start slalo-

Vse kaže, da bomo v Kranjski ma ob 9. uri. Že sedaj je med Iju- 
gori videli večino najboljših alp- bitelji alpskega smučanja veliko 
skih smučarjev na svetu. Tekmova- zanimanje in Kompas bo organizi- 
njc bo namreč veljalo za pridobitev ral posebne vlake in avtobuse na 
razreda za prihodnje svetovno pr- ogled teh tekem v Kranjski gori. 
venstvo, ki bo-leta 1962 v Chamo- Organizatorji imajo največ dela

MOŠKO EKIPNO KEGLJAŠKO PRVENSTVO SLOVENIJE

JESENKE IN TRIGLAV!!
* DVAJSET MOŠKIH KEGLJAŠKIH EKIP JE STARTALO ZDAJ ŽE 
“ NEDELJI ZAPORED V OKVIRU LETOŠNJEGA
■ .SJžPVENIJE ZA CIM BOLJŠI USPEH V
■ sISrsiri 1Ž& LU&AIllLrM7REll,D]VAASNOAPSNŠ
» j IH UDELEŽENCEV IN PRIZNATI JE TREBA,
■ TF^?vSTfcrT9u?v9SmrR(i<??!PRAYLJENIM EK1PAM NISO DELALE■ TEŽAV MUHAVOSTI POSAMEZNIH KEGLJIŠČ DA PA IF ŠF
■ PnD« ‘nor at JVSC TAKSNIH EKIP. KI NIMAJO
■ IGRALCEVAJ IZENACENIH> SPLOH PA NE NADPOVPREČNIH

z ureditvijo prog. Le-te bo treba 
točno in vestno pripraviti, saj bo 
dobila proga s tem tekmovanjem 
tudi mednarodno veljavo. Start za 
veleslalom bo na vrhu Vitranca, na 
višini 1552 m,cilj pa bo na višini 
1035 m, višinska razlika bo 517 m, 
proga pa bo dolga okoli 1900 m. 
Start za slalom bo na višini 1215 m, 
cilj bo na višini 1030 m, višinska 
razlika bo 185 m. Slalom bo imel od 
60 do 75 vratič. Načrt prog objav
ljamo na posebni fotografiji.

Prireditev bodo obiskali tudi 
mnogi ugledni gostje. Delegat FIS 
bo Anatol Emanuel iz Madžarske, 
prišel pa bo tudi g. Wolfgang, ge
neralni sekretar olimpijskih iger 
leta 1964 v Innsbrucku. Med gosti 
bo tudi dr. Fosatti (Italija), funk
cionar oddelka za alpske discipline 
v FIS. Progo bo trasiral zvezni tre
ner tov. Magušar in že sedaj je 
jasno, da bo proga za veleslalom 
ena najtežjih v Evropi — na pri
mer mnogo težja od one v Badga- 
steinu.

Omenili smo že. da bo prireditev 
veljala za pridobitev razreda za 
prihodnje svetovno prvenstvo in bo 
to poleg tekme v Lengniesu (Zah. 
Nemčija) edina taka prireditev v 
letošnji zimi. Svoje sodelovanje na 
tej prireditvi je obljubila tudi zna
na tvrdka Longines

pilili
flllli!!

Le še skromni 4 meseci nas loči
jo od velike elitne boksarske pri-

Rf> tudi’ da so se priprave na ša mesta. Za naslov republiškega pr- prSstv7 v BelmSu iStocIo

jocrni masivom tudi precej pozna 
— in da so zlasti v prvem delu pr
vega kola odigrali pomembno vlogo 
novi, dokaj trdi in neuglajeni keg
lji, kar je seveda precej vplivalo

Ali ne bo našim 
bofcsarjem zmanjkalo časa?

so bile vsem udeleženim reprezen
tancam, oziroma članicam AIBA že 
davno poslane in po tej plati je 
konec koncev vse nared.

na rezultate. To je vneslo med pri
vržence kegljaškega športa nekoli
ko malodušja, toda na jasnem si 
morajno biti, da letos blestečih re
zultatov — razen nekaj izjem — 
bržkone ne bomo doživeli. Zanimi
va je namreč statistična ugotovitev, 
da naši kegljači že nekaj sezon ne 
dosegajo vrhunskih rezultatov in 
da se zadovoljujemo že z dosežki 
med 800 in nekoliko navzgor, redki 
pa so tisti, ki se približajo številki 
900.

V prvem kolu je na kegljiščih v 
Mariboru, Celju, Ljubljani. Kranju 
in na Jesenicah prišlo do nekaterih 
presenečenj, pa tudi razočaranj. 
Presenetilo je moštvo Ljubljane z 
vrhunskim dcsežkr m na Jesenicah, 
za nekoliko manjše presenečenje 
pa sta poskrbela še jeseniški Gra
dis z zmago in solidnim rezultatom 
nad ljubljansko Zvezdo ter novo
meški Pionir z zmago nad ljutomer
skim »Partizanom« v Celju. Razo
čarali pa so — vsaj nekoliko —• 
ljubljanski Gradis, Rakek, trbovelj
ski Rudar, Maribor, Zvezda in lju
tomerski »Partizan«.

Razred zase pomenijo že sedaj 
Jesenice, Triglav ter — nekoliko za 
njimi — mariborski Branik in le-ti 
Bodo bržkone tudi letos odigrali 
odločilno vlogo v borbi za najbolj-

jOMHfillfil«
/r

lanskim državnim prvakom Trigla
vom in dvakratnim republiškim le- 
aderjem Jesenicami. Vsi ostali pa 
se bodo morali pač na nadaljnjih 
nastopih bolje odrezati, če se bodo 
boteli uveljaviti.

Za zdaj doseženi rezultati in 
vrstni red na posameznih keglji
šči!:: MARIBOR: Jesenice 6450, Gra
dis Lj. 6281, Maribor 6257, Rudar 
6106, »Partizan« Ljutomer 6083, 
Domžale 6029, Pionir 5986. Gradbi
nec Ajdovščina 5816 — CELJE: Je
senice 6416, Gradbinec 6284, Mari- 
bor 62-17, Pionir 6183, »Partizan« 
Ljutomer 6127, Rudar 6081, Domža
le 6011, Primorje 5702 — LJUBLJA
NA: Triglav 6547, Kranjska g ira 
6288, Konstruktor 6266, Gradis jes. 
6250, Celje 6197, Zvezda 6159. Elek- 
tro 6073, Ilirija 6068 — KRANJ: 
Branik 6559. Rakek 6274, Lokomo
tiva 6265, Ljubljana 6245 — JESE
NICE: Ljubljana 6428, Branik 6367, 
Rakek 6270, Lokomotiva 5997.

Kako pa je z našimi boksarji? 
Načrt BZJ za priprave jugoslovan
skih predstavnikov je bil res skrb-

ropskih držav stopili v ring tudi iz
brani boksarji jugoslovanske re- . .. 
prezentance in prednje bo postav- skl11 predstavnikov je bil res skrb- 
Ijena precej odgovorna naloga: po- no pripravljen in obširen, toda ved- 
praviti zelo slab vtis k; cr. «■„ -»«. no bolj opažamo, da se ta načrt ne

realizira. Na sporedu je bilo sicer
praviti zelo slab vtis, ki so ga za
pustili na lanskih olimpijskih igrah i>a s^uichu jc oho sicer
v Rimu in seveda istočasno braniti nekaj revij najboljših jugoslovan- 
ugled naše domovine v tem borbe- skih boksarjev, ena takšnih bo ob 
nem športu. koncu tega meseca v Osijeku; a

Ob tem pa se vprašujemo, ali po- kai pomaga vse to, če po drugi stra-
tekajo vse priprave za EP v redu ,,! l:"........ -1------- —■
in ali gredo priprave naših boksar
jev v korak z delom funkcionarjev 
Organizacijskega komiteja? Kot 
slišimo po vesteh iz Beograda, je 
Organizacijski komite zelo dobro 
poprijel za delo in se lotil organi
zacijskih priprav tako intenzivno, 
da je zagotovil popolno udobnost

■vaj puumgti \se ui, ce po orugi sira- 
ni slišimo za različne odpovedi po
sameznih boksarjev (Jakovljevič. 
Kelava) ali pa za neredne treninge 
(Paunovič), kar vse kaže na nekak
šno malodušje ali pa nered v bok
sarskih vrstah. Tudi to ni najboljše 
spričevalo, da so naši boksarji od
povedali nastop na pomembni re
viji boksarjev v Varšavi in tako- „ ---- o------  * r ..v.,,,,.. vij* ucrrv.-m i j v; y v »csinaii m Ul iv u

vsem nastopajočim reprezentancam konec koncev lahko ugotovimo, da 
v času od 1. do It. junija, ko bodo potekajo priprave tistih, ki bi mo- 
prebivale v Beogradu. Dvorana na rali uspešno braniti jugoslovanske 
beograjskem velesejmu čaka le še barve, dokaj neurejeno in počasi. 
Konc n c graditve tribun za gledalce Kdo ve, ali ne bo našim boksarjem 
er ureditve stranskih prostorov za zmanjkalo časa in bodo na EP slo- 

treninge tekmovalcev, propozicije pili v ring spet nepripravljeni...?

50 let športnega dela
V

RA DESKI PARTIZAN JE LETOS PRAZNOVAL 50-LETNICO PR
VIH ZAMETKOV ŠPORTNEGA DELOVANJA V TEM KRAJU PRED 
NEDAVNIM SO ČLANI TEGA DRUŠTVA PRAZNOVALI SVOJ JU
BILEJ IN OBENEM NAPRAVILI RAČUN O DELU V PRETEKLEM 
LETU.

Petdeset let 
izkušenj!

Delo tega društva lahko razdeli
mo v dve smeri. In to v delo v telo
vadnici in delo športnih sekcij. Če 
najprej pogledamo v telovadnico va
dimo, da jc ta polno zasedena bil 
7. zjutraj do 7. zvečer. Najprej va
di v njej osemletka, potem pa od
delki Partizana. Kljub temu, da do
mači oddelki vadijo lahko le v 
poznih popoldanskih ali večernih 
urah, so ti oddelki zelo aktivni. Po
grešajo pa redno vadbo starejših 
mladincev, mladink in članov. Ko 
bodo premostili še to zapreko, bodo 
brez dvoma opravili eno važnih na
log. Telovadci prištevajo med svoje 
najlepše uspehe telovadni nastop, 
dalje osvojitev naslova republiške
ga prvaka med mlajšimi člani v 
partizanskem mnogoboju. Dobjo so 
se uveljavili njihovi člani tudi na 
prireditvah, akademijah in nasto
pih v Hrastniku, Zidanem mostu in 
drugje.

Toliko o telovadcih. Partizan Ra
deče pa ima še več drugih sekcij, 
v katerih je mladina najbolj de
lavna.

J, A H K OA TI,E TI so izvedli tri 
tekmovanja, na katere so povabili 
tudi tekmovalce iz sosednjih dru
štev. Udeležba kakor tudi doseženi

rezultati so bili zadovoljivi, saj so 
vsi rekviziti, s katerimi razpolaga 
ta sekcija, le dve krogli in 
stojala za skok v višino. 'Navzlic 
temu pa fantje niso obupali in po
trpežljivo čakajo na tiste dni, ko 
bodo tudi oni dobili svoj stadion, 
disk in sprintericc.

ODBOJKARJI so imeli v tem le
tu pet nastopov. Vedno so bili zma
govalci. Vseeno pa lahko pOvemo 
to, da so si izbirali neenakovredne 
tekmece in bodo morali v bodoče 
poskrbeti ža močnejše nasprotnike, 
škode le, da ta sekcija, ki ima za 
reden trening vse pogoje, to je 
igrišče in potrebno opremo, ne tre
nira redilo.

NAMIZNI TENIS je imel pred leti 
v Radečah že prav lepe uspehe in 
precej mladih ter dobrih igralcev 
Žal pa so lani izgubili sobo v do
lini, v kaieri so trenirali in so prav 
tako v tem letu imeli slabe pogo
je za reden trening. Priredili so 
sicer dva turnirja in dokaj uspešno 
zaigrali.

KOŠARKA si v Radečah vse bolj 
ip bolj širi krog pristašev, Redno 
pa so pod vodstvom trenerja vadi

li le pionirji, ki obetajo, da bodo 
sčasoma postali prav gotovo do
bri košarkarji. Potrebovali pa bi 
še igrišče na prostem, tako da ne 
bodo leto in dan igrali samo v te
lovadnici.

ROKOMETAŠI so bili daleč naj 
bolj marljivi in uspešni. Le-ti se 
odlikujejo lako po disciplini kakor 
tudi po tem, da redno vadijo. Da bi 
poskrbeli za svoje naslednike, so 
ustanovili še pionirsko ekipo, ki 
prav tako redno trenira. Izkoristili 
so tudi ugodno priložnost, ki jim jo 
je nudila Komisija za rokomet pri 
Okrajni zvezi za telesno vzgojo v 
Ljubljani in poslali 4 svoje člane 
na tečaj za vaditelje rokometa. Vsi 
štirje so tečaj uspešno opravili, ter 
tako v Radečah ni več skrbi kjo 
dohiti trenerja za rokomet. Prav 
tako uspešno kakor z ostalimi prob
lemi, so se rokometaši spoprijeli 
tudi s svojimi nasprotniki na igri
ščih. Nastopov so imeli precej, saj 
so kar 22-krat pozdravili gledalec 
na domačih in tujih igriščih. Pre
cej pohvalno pa je to, da so za svo, 
je nasprotnike izbirali vedno le 
močnejše ekipe. Igrali so z Rudar
jem iz Trbovelj, pa z ekipami i/ 
Rovinja, Ljubljane, Celja. Črnom
lja, Brežic, Krškega itd. Navzlic ta
ko močnim nasprotnikom pa so 14- 
krat zmagali, bili 7-krat poraženi 
in enkrat igrali neodločeno. Poseb
no so se izkazali v zadnjih mese
cih, ko so z uspešno igro osvojili 
naslov jesenskega prvaka v zasav
ski rokometni ligi.

HALO -21-281
VIPAVA — Namiznoteniškega 

turnirja se je udeležilo 25 igral
cev. Med posamezniki so se tek
movalci razvrstili takole: Stoj
kovič (Vipava). Buskin, Mužič 
(oba Miren), med moštvi pa so se 
najbolj izkazali tekmovalci iz Vi
pave, v igri dvojic sla bila prav 
tako najboljša domačina Pavzin- 
Zavadlav

TOLMIN — Na občnem zboru 
TVD Partizan — Tolmin so spie- 
jeii vrsto zanimivih zaključkov. 
Iz poročila predsednika društva 
Iva Taljata in, razprave pa smo 
razbrali, da društvo iz leta v leto 
dosega večje uspehe

ANHOVO - Na skupščini no
gometnega kluba Anhovo so z za
dovoljstvom ugotavui,. da je bila 
minula sezona najuspešnejša, od
kar je bil v okviru spor,nega 
društva ustanovljen nogometni 
klub. V lanskem letu so v tek
movanju za poka) priključitve 
zasedli drugo mesto, pa tudi ob 
koncu jesenskega dela goriške 
nogometne lige z istim številom 
točk kakor zmagovalec . osvojili 
drugo mesto.

NOVA GORICA — Na Goriškem 
so bili letos organizirani številni 
tečaji za učence raznih šol. Iz 
Kobarida je odšlo 3« učencev os
novne šole na osemdnevni tečaj 
na Livek. Prav toliko dni pa je 
bilo zbranih 25 učencev iz Solka
na in Nove Gorice na tečaju na 
Lažni. Podobni tečaji za šolsko 
mladino so bili organizirani tudi 
drugje, tako v Logu pod Mangar
tom, Cepovanu, Lokvah, Idriji in 
Bovcu.

V Logit pod Mangartom je te 
dni zbranih 20 mladih skakalcev 
iz Lokev, Idrije ter Bovškega 
kota. Skakalce tremi a znam ska
kalec Matija Franke, ki je okoli 
sebe zbral že vrsto mladih na
darjenih skakalcev.

Na občnem zboru strelske dru
žine Dobrovo so prisotni ugoto
vili, da je prav dobrovska dru
žina najbolj delavna, na področju 
strelstva v Goriških Brdih. Iz 
razprave pa srno razbrali, da bo
sta od dosedanjih petih strelskih 
družin ostali edinole družini v 
Kojskem in Dobrovem. Družine, 
v ostalih krajih pa bodo nadalje 
delale kot sekcije omenjenih dru
žin. Osnovali pa bodo tudi strel
sko sekcijo na osnovni šoli v Do
brovem.

KAMNIK — V odsotnosti od
bojkarjev iz Črnuč so iri navzoča 
moštva na turnirju druge stopnje 
za petka! Fi-KJ morata dokazati, 
katero, je najboljše. Ze po dveh 
tekmah so to dokazan tekmovalci 
iz Kočevja, ki so premagali, naj
prej drugo moštvo BSD Kamnik, 
nato pa še Partizana iz Starega 
trga, oba z istim rezultatom 3:1.

U CELJE — Pred nedavnim so 
zborovali smučarski delavci iz 
tega okraja, ki so si izbrali enot- 
10 vodstvo pod skupno streho 
oedoče Okrajne zveze za telesno 
vzgojo. Čeprav je na šolah. Par
tizanu in športnih organizacijah 
reč tisoč smučarjev, ni mogoče 
oa tem področju pokazali kaj 
več. dokler bo snežna odeja tako 
skopa na sicei odličnih terenib 
celjskega okraja 

Prvi teden v februarju bo na- 
t, e njen pionirski migram tef 
množičnim smučarskim in san
kaškim tekmovanjem vsega okra
ja. Prihodnja dva pa bosta na
menjena za občinska in okrajna 
tekmovBinja v tekih, skokih JO 
veleslalomu.



Pavčič nastopil 
mladince ^ Raz-

Nastopi naših tekačev zadovoljivi + Cveto 
v Italiji hudo prehlajen ^ Imamo nadarjene 
cepljene sile zmanjšujejo udarno moč ♦ Zenskega naraščaja ni

formo, skratka za njegov
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■ NAČRTNE PRIPRAVE NAŠIH SMUČARSKIH TEKAČEV SO BILE ZA LETOS-
■ NJO SEZONO BOLJ VESTNE KOT PREJŠNJA LETA. — NASI NAJBOLJŠI
■ TEKMOVALCI SO SE NA SEZONO PRIPRAVLJALI NAČRTNO, ZAVZETO
■ IN TUDI PODJETNO. VSI TISTI, KI POZNAJO NASE SMUCA.RSKE RAZ
■ MERE, SO VSA LETA NAZAJ ZATRJEVALI, DA NASI TEKAČI — SEVEDA
■ Z OSTALIMI SMUČARSKIMI TEKMOVALCI — VSE PREMALO MISLIJO V
■ POLETNIH MESECIH NA SVOJO FORMO, NA TELESNO VZDRŽLJIVOST.
■ LETOS JE BILA PRAV OB TEM NEKAKŠNA PRELOMNICA. FANTJE SO
■ SE PRIPRAVLJALI PO KLUBIH, PO ZAMISLI REPUBLIŠKIH STROKOV-
■ N JAKO V, TAKO DA SO PRIŠLI NA PRVI TRENING ŽE DOBRO RAZGI-
■ BANI. KASNEJŠE TEKME SO POKAZALE, DA SO BILE NAPOVEDI PRA-
■ VILNE IN DA NASI TEKAČI ZE SEGAJO V SREDNJEEVROPSKE VRSTE. 
m ZMAGA CVETA PAVČIČA V BOHINJU V DOKAJ KVALITETNI MEDNA-
■ RODNI KONKURENCI JE BILA SAMO DOKAZ VEC, DA NASI TEKAČI
■ STOPAJO PO PRAVI POTI. ZA TEM SO NASI NAJBOLJŠI NASTOPILI SE
■ NA NEKATERIH PRIREDITVAH, DOKLER NISO PREJŠNJO NEDELJO OD-
■ . SLI NA LETOŠNJO NAJHUJSO PREIZKUŠNJO V ITALIJO, KJER SO SE
■ SPOPRIJELI Z NAJBOLJŠIMI SREDNJEEVROPEJCI IN TUDI SEVERNJAKI
■ NA TEKMAH ZA POKAL KURRIKALA. MED 76 TEKAČI IZ 10 DRŽAV SMO 
B NAPRAVILI NASLEDNJO BILANCO: JANEZ PAVClC 36., CVETO PAVClC 37., 
B SELJAK 40., HLEBANJA 42. IN KORDEZ 50. PRI MLADINCIH, KJER JE 
B BILO 32 NASTOPAJOČIH IZ 6 DRŽAV, JE BIL BAVCE 13. IN JE ZAOSTAL 
ffi ZA ZMAGOVALCEM NEKAJ VEC KOT TRI MINUTE, KOBILICA JE BIL 20. 
B IN KALAN 24. NASE TEKMOVALKE NISO NASTOPILE.

To je torej izkupiček naših naj
boljših tekmovalcev na tem veli
kem mednarodnem tekmovanju za 
pokal Kurrikala. Smo s tem zado
voljni? Smo in nismo. Zadovoljni 
smo z vsem tistim, kar so pokazali 
tekmovalci na progi. Bili so borbe
ni, požrtvovalni in z vsem srcem 
predani za Čim boljši plasma. Vze
mimo primer Cveta Pavčiča. Nje
gov brat Janez nam je pripovedo
val, da je Cveto zbolel in da so ga 
z injekcijami toliko okrepili, da je

Novo pod koši
El Košarkarji košarkarskega kluba 

Rudar Iz Trbovelj sio Imeli 25. janu
arja" svojo redno letno skupščino. Ob 
številni udeležbi članov to prijate
ljev kluba bo pregledali dokaj uspeš
no delo v preteklem letu. Za pred
sednika novega odbora je bil po
novno izvoljen dosedanji predsednik 
tov. Uršič. Klub je v preteklem letu 
tesno sodeloval z Društvom prija
teljev mladine in dosegel pri razši
ri tv; te športne panoge med mladino 
v Trbovljah velike uipehe. Tako je 
Usposobil na Košetovem novo pio
nirsko igrišče, v prihodnje pa pri-, 
pravlja izvedbo pionirske šole. Pereč 
problem v klubu pa je še vedno tre
nerski kader. V letošnjem letu bodo 
predvsem uredili asfaltno ploščo to 
prostor za gledalce. V perspektiv
nem planu pa imajo tudi pokrito 
košarkarsko igrišče. Ob koncu skup
ščine je bilo izrečeno tudi priznanje 
trem igralcem moške ekipe, ki že 
10 let zastopajo barve svojega kluba, 
prav tako pa tudi Športnemu delavcu 
in predsedniku tov. Uršiču.

B V Šmartnem pri Litiji je domači 
TV D Partizan v okviru proslav ob
čanskega praznika izvedel košarkar
ski turnir. Tekme so bile v telovad
nici TVD Partizana Šmartno, ki je 
organizacijo odlično izvedel. Rezul
tati: TVD Šmartno : SD Svoboda
(Kisovec) 82:51 (41:18), KK Bežigrad 
(Ljubljana) : Svoboda 59:44 (25:24),
Šmartno : Bežigrad 55:52 (26:25).
Zmagovalec turnirja je prejel pokal, 
ostali moštvi pa spominske plakete.

B V Litiji je bil v sredo sestanek 
predstavnikov Občinske zveze za te
lesno vzgojo, Komisije za košarko 
Ljubljana in Košarkarske zveze Slo
venije. Razpravljali so o nadaljnjem 
delu košarkarjev v Litiji in Šmart
nem to o izgradnji novega igrišča. 
Košarkarji so le-tu namreč v zad
njem času delali v zelo težkih po
gojih in je bila njihova aktivnost 
vedno manjša Vsi prisotni so oblju
bili ppenoč za še nadaljnje uspešno 
delo košarkarjev.

B V Celju so imeli trenerski se
minar za trenerje tega okraja. Te
čaji; ki so se seznanili z izpopolnje
nimi pravili košarkarske igre. Se
minar je priredila Košarkarska pod- 
zveza Celje s sodelovanjem z Okrajno 
zvezo Partizan.

B V pomurski košarkarski ligi je 
bilo pretekli teden odigranih sedem 
tekem. Rezultati: člani — Grafičar : 
Sloga 84:26 (32:17), ESS : Akademik 
54:62 (16:17), Vajenec : Elan 37:86
(8:42), Ljutomer : Rakičan 54:13 (18:4), 
članice — : Sloga 17:6 (11:2),
Pionirji — Polet A : Mladost A 6:31 
(6:8), Polet B : Mladost B 6:28 (2:17).

B Košarkarska zeveza Slovenije je 
»Prejela od Košarkarske zveze Jugo
slavije iz Beograda sporočilo, v ka
terem le-ta izraža pripravljenost po
magati pri organizaciji predvidenega 
medn: rodnega • turnirja v Ljubljani 
hepoeredino pred evropskim prven- 
stvom. Izvršni odbor KZS meni, da 
bi sodelovale reprezentance ZSSR, 
Italije to Belgije pod imenom glav
nih mest teh držav in reprezentanca 
Ljubljane. V kolikor pa tak turnir 
ne bi bil izvedljiv, pa bi organizi
rali samo srečanje Moskva : Ljub
ljana.

E Predsedstvo Košarkarske zveze 
Tugoolavilje .ie sklenilo, da se skliče 
»bja upravnega odbora KZJ. Seja bi 
bila 12. februarja 1961 v prostorih 
KZJ ob 9. uri s sledečim dnevnim 
redom: odložitev skupščine KZJ na 
kasnejši termin in sprejem sklepov 
v zvezi s tekočimi problemi v delu 
»Zj.

kljub temu nastopil na težki progi. 
Zares, vzorni primer požrtvovalno
sti! Uveljaviti se med najboljšimi 
Srednjeevropejci in celo Nordijci 
in se uvrstiti v prvo polovico na
stopajočih, je pač težka stvar. Še 
posebej moramo pohvaliti mladega 
Bavčeta iz Raven, ki se je med 
srednjeevropsko elito uvrstil na 15. 
mesto. Strokovnjaki so ugotovili, da 
je prav ta mladinec naš velik up, 
ki mu moramo posvetiti vso pozor
nost. Upamo, da ne bo ostalo samo 
pri obljubah tistih, ki skrbijo za 
kvaliteten naraščaj, ampak, da bo
do odslej dalje še bolj skrbeli za

njegovo 
razvoj.

In nezadovoljni? V tej evropski 
preizku.nji za pokal Kurrikala so 
nastopile tudi ženske. Jugoslavija 
na to tekmovanje ni poslala svoje 
zastopnice. Kaj je torej z našimi 

'Smučarkami? Mar res nismo sposob
ni, da tudi ženskam posvetimo to
likšno pozornost kot moškim? To 
je problem, ki terja takojšnje re
šitve. Imamo nekaj perspektivnih 
tekačic, toda to je odločno prema
lo, da bi lahko govorili o nekakš
nem ženskem tekmovalnem smuča
nju. Drugo kar nas je vrglo s tira, 
pa je ugotovitev, da smo imeli 
prejšnji teden več nastopov v smu
čarskem teku. Omenili smo tekmo
vanje Kurrikala, mimo tega pa so 
istočasno Jugoslovani sodelovali še 
v Vzhodni Nemčiji v KHngenthalu, 
povrhu pa smo imeli tudi znani tro
boj Slovenija : Koroška in Videm
ska pokrajina. Torej kar tri prire
ditve naenkrat in to v budi med
narodni konkurenci. Takšne kon
kurence z našim številom tekmo
valcev pač ne zmoremo. Vprašuje
mo se ali je bilo res potrebno naše 
sile razcepiti na tri strani in tako 
zmanjšati možnost boljših rezulta
tov? Prav bi bilo, da prihodnjič ob 
takšni priložnosti najprej dobro 
pretehtamo in naše tekmovalce po
razdelimo smiselneje. saj je bolje 
ne udeležiti se zahtevnih tekem, če 
nimamo dovolj kvalitetnih repre- j mojem 
zentantov. Takšna nepretehtana od- 
ločitev lahko bolj škoduje kot 
koristi.

JESENIŠKI HOKEJISTI SO ŽE PETIČ OSVOJILI NAJVIŠJI NA
SLOV V DRŽAVI. TO DOKAZUJE. DA POD MEŽAKLJO NAČRTNO 
GOJIJO TO ŠPORTNO PANOGO, KI JIM PRINAŠA MIMO DRUGEGA 
TUDI OSEBNO ZADOVOLJSTVO IN SLOVES.

KO TAKO PETIČ SEGAJO PO NAJVIŠJI TROFEJI, SMO VSA
KEMU POSEBEJ ZASTAVILI PO ENO VPRAŠANJE, NA KATERE OD
GOVARJAJO IGRALCI NOVEGA DRŽAVNEGA PRVAKA.

ZIMSKA KOŠARKARSKA LIGA

Po III. kolu
Tekmovanje v zimski košarkarski ligi ljubljanskega okraja je v pol

nem teku. Tako so bila odigrana že tri kola in vsa moštva so se pred
stavila že v 42 tekmah. Pretekli teden je bilo sicer zaradi semeslralnih 
počitnic odloženo nekaj tekem, vendar je tekmovanje v glavnem potekalo 
v redu.

Kljub temu, da je to tekmovanje 
prijateljskega značaja, pa so vse 
tekme zelo zanimive, saj se moštva 
do zadnjega borijo za dosego -čim 
boljših rezultatov. Opazili smo tudi 
nekatere spremembe v sestavi posa
meznih moštev. Vsa so namreč moč
no pomlajena, kar je predvsem 
vidno pri pionirjih, mladincih in 
članicah, kjer nastopa v nekaterih 
moštvih povsem nova generacija. 
Prehodi iz kluba v klub pa so bili 
do sedaj le v manjšem obsegu. Več
ja sprememba je le pri košarkarjih 
Maribora, kamor sta prestopila Reč
nik iz Branika in Kumer Herbert 
iz KK Ljubljane. To predstavlja 
vsekakor močno okrepitev v vrstah 
Maribora. Ostala moštva iz prve 
članske skupine pa nastopajo v svo
jem standardnem sestavu, vendar 
igrajo v večini mlajši igralci, ki si 
s tem pridobivajo potrebne izkuš
nje za Spomladanski del 'tekmova
nja. Moštvo Slovana je vključilo v 
svoje vrste tudi nekaj mladincev.

Kvaliteta tekem sicer ni vedno na 
ustrezni višini, kar je pač odraz 
mrtve sezone in načina treninga 
moštev. Le-ta namreč v zimskem 
času posvečajo vso pažnjo na teh
nično izpopolnjevanje posameznih 
igralcev kot tudi ekipe in na pri
dobivanje potrebnih fizičnih spo
sobnosti, predvsem učinkovitejšega 
skoka pod košem. Moštvo tudi vi- 
grajo v nove kombinacije v igri in 
tako je razumljivo, da posamezne 
akcije ne tečejo vedno vezano, pa 
tudi igralci niso tako učinkoviti kot 
smo tega vajeni v polni tekmovalni 
sezoni. Na splošno opažamo, da je 
večina moštev opustila statično igro 
in preusmerja vse v hitre protina
pade in bliskovite kombinacije r 
stalnem gibanju in skokih pod ko
šem.

Tako je povsem razumljivo, da je 
največ zanimanja za tekmovanje 
članov A skupine, kjer sodelujejo 
najboljša slovenska moštva. Le-iu 
so do sedaj dosegli največ uspeha, 
nekdanji mladinci Olimpije, seda
nji AŠK Tivoli. To mlado moštvo 
je prikazalo tudi najbolj učinkovito 
in moderno košarko ter je fizično 
zelo dobro pripravljeno. Mladi ak
tiv vsekakor zasluži, da bi v letoš
nji sezoni sodeloval v tekmovanju 
v družbi najboljših slovenskih mo
štev. Ce pregledamo samo njihove 
rezultate tekem, vidimo, da so pre
magali vse članske vrste I. republi
ške lige, razen Branika iz Maribora, 
s katerim pa se še niso srečali. V 
tekmovanju zimske lige so gladke 
premagali slovenskega članskega

prvaka Slovana s 111:77 in Maribor 
s 76:71. Uprava AŠK Olimpije je 
povsem pravilno gledala na nadalj
nji vse večji razvoj košarke, ko ie 
celotno mladinsko moštvo podprla 
pri osnovanju novega aktiva, s či
mer mu je omogočila tekmovanje v 
članski konkurenci in tako še na- 
daljni razvoj. Poleg tega pa je ta 
kolektiv, ki ga že 7 let uspešno 
vodi in vzgaja trener Ogrin Roman, 
ostal v celoti skupaj. Zaradi sta
rostne razlike med igralci so mnogi 
presegli starostno dobo mladincev 
in je bila nevarnost, da se kolektiv 
razbije, kar je bila do sedaj vedno 
praksa in tako najdemo nekdanje 
mladince Olimpije skoraj v vseli 
ljubljanskih klubih. Tako pa se kot 
kolektiv, tesno povezan z matičnim 
klubom, še nadalje razvija. Priča
kujejo pa za svoje uspehe samo 
večje razumevanje ostalih; košar
karskih kolektivov v Sloveniji kot 
tudi KZS, da bi se vključili v naj
višje republiško tekmovanje.

GALE — Kateri napadalec se ti 
zdi v letošnji sezoni najnevarnejši?

— Od Jugoslovanov sta prav go
tovo najbolj nevarna Mijuškovic in 
Popovič od beograjskega Partizana, 
ki tudi sodita med najboljše igralce 
jugoslovanskega hokeja.

KORANTAR — Ali si zadovoljen 
s trenutno kvaliteto svojega mo
štva?

— Tako kot jaz mora biti vsakdo 
z igranjem jeseniškega moštva za
dovoljen, saj ste videli, da je naše 
moštvo kar takole mimogrede že 
petič osvojilo najvišji naslov.

BRUN — Proti kateremu moštvu 
je bila v letošnji sezoni borba naj
težja?

— Po mojem že na začetku tur
neje s KAC v Celovcu. Tam smo se 
pomerili z državnim prvakom, ko 
smo bili 14 dni brez treninga na 
ledu.

RAVNIK — Kateri igralec jugo
slovanskih moštev se ti zdi najbolj 
grob?.

— Po mojem mnenju prav gotovo 
Vadnjal od Ljubljane.

TREBUSAK — Ali se strinjaš s 
sestavo državne reprezentance, ki 
jo predvideva zvezni kapetan Po
gačnik za svetovno prvenstvo v 
Švici?

— S sestavo se ne strinjam. Po 
bi bilo najbolje, da bi dr

žavno reprezentanco sestavljali 
igralci popolnega prvega moštva 
Jesenic, vskočili pa bi še morda 
Popovič, Mijuškovič in Zupančič.

SMOLEJ - Ali misliš, da bi do
segel še boljšo drsalno tehniko?

— Prepričan sem, da bi lahko do
segel še več. Mislim, da mi bo pod 
vodstvom trenerja Wolkowskega to 
tudi uspelo. Moja največja želja je 
napredovati v hitrosti in tehniki.

FELC — Kdo je po tvojem mne
nju v moštvu državnega prvaka 
najboljši?

— Klinar! Čeprav je dostikrat 
grajan zaradi solo igre. So pa še 
mlajši, ki mu bodo kmalu enaki.

TISLER — Kaiedi gol, ki si ga 
dosegel v letošnji sezoni, ti je naj
ljubši?

— Brez dvoma oni, ki sem ga dal 
proti KAC v Celovcu. Kljub znatni 
premoči KAC sem bjl trikrat uspe
šen.

JAN IVO — Ali se ti zdi, da je 
tvoj brat Bogo že dosegel tisto stop
njo, kot jo more doseči?

— Bogo je dosegel v hokeju tisto 
kar zmore. Je pa še mlad in ima 
po mojem mnenju veliko bodočnost.

JAN BOGO — Ali si zadovoljen 
s sojenjem sodnikov z disciplino ho
kejistov nasploh?

— S sojenjem sodnikov nisem 
preveč zadovoljen, z disciplino ho
kejistov pa že. Beograjski sodniki 
sodijo tako, da pokvarijo celotno 
igro. In zaradi takšnega načina so
jenja izgubiš veselje do požrtvo
valne igre. Če. primerjam našo igro 
z igro tujcev, moram reči, da smo 
mi premalo ostri.

KLINAR — Katera zmaga ti je v 
letošnji sezoni najljubša doma ali 
v tujini?

— To je bila tekma s Chamoni- 
xem, ko smo zmagali s 4:3 in na to 
zmaeo sem najboli ponosen.

VALENTAR - Kako se počutiš 
pred tekmo kot kapetan svojega 
moštva, ko daješ nasprotniku roko 
v pozdrav?

— Vselej imam občutek odgovor
nosti, predvsem, da bi bila igra fair 
in lepa, ki naj prinese boljšemu 
moštvu pravično zmago.

MLAKAR — Ali si s kvaliteto, ki 
jo dosegajo Jeseničani zadovoljen 
in ali ste s trenerjem na čelu izko
ristili vse možnosti razvoja te igre?

— Z doseženimi uspehi sem zado
voljen. Nikakor pa ne morem reči, 
cla smo igralci izkoristili vse moči. 
Če hi bilo drsališče pokrito, bi do
segli še večje uspehe. Trenirati po
leg osemurne dnevne zajioslitve v 
Železarni, se pravi delati pospeše
no po 14 in še več ur na dan.

BRUN BERTI (tehnični vodja) — 
Kdaj ste imeli kot tehnični vodja 
najtežje trenutke? In kaj menite o 
jeseniškem občinstvu?

— Najtežje trenutke sem doživ
ljal. ko je naše moštvo prvič do
seglo državno prvenstvo. Jeseniško 
občinstvo pa se je letos izkazalo kot 
objektivno in mnenja sem, da bi 
morali tudi drugod poskrbeti za 
vzgojo hokejskih gledalcev. In še 
tole bi rad povedal 6 stagniranju 
KK Jesenice. Če je kdo stagniral, 
je Partizan, ki je imel primat sko
raj 10 let. In če je kdo napredoval, 
so to Jeseničani, ki so letos že petič 
osvojili naslov državnega prvaka.

TRENER WOLKOWSKI - A|i 
mislite da ste že pripeljali jeseni
ške fante do visoke stopnje hokej
skega znanja?

— Če bi jeseniško prvo moštvo 
ne' imelo mladega kadra in če bi 
igrali še vedno s starejšimi igralci, 
bi moral reči, da sem jih pripeljal 
do vrhunca. Ker pa je za starejšimi 
že mlada in sposobna generacija, 
pa HK Jesenice še ni prišel do vr
hunca. Ima vse možnosti napredova
nja do hokejskega moštva evrop
skega razreda. To bomo dosegli to
liko preje, če bomo pod Mežakljo 
pokrili umetno drsališče.
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RAZPORED TEKEM ZIMSKE LIGE ZA 12. II. 1961:

V telovadnici TVD Partizan-Ta bor ob 14. uri Ljubljana : Slovan, 
ob 15.15 Olimpijcf : Tivoli, v telovadnici TVD PartizamZg. Šiška pio
nirji: Ljubljana : Slovan Olimpija II : Ilirija, mladinci: Ilirija : Olim
pija, Rudar ;: Moste, Rudar : Ljubljana, mladinke: Ilirija : Olimpija, 
članice: Rudar..: Svoboda. Olimpija 1 : Olimpija II. Rudar : Slovan, 
člani Ilirija : Rudar, Moste : Trnovo I, Zelena jama : Trnovo II. Tekme 
so na sporedu od 8.—19. ure.

Moštvo Jesenic



Nogometni mozaik
čudni dogodki pred pričetkom prvenstva — Nemoralne lastnosti nekaterih »ve
likih« nogometašev — Karlovac ima pred pričetkom drugega dela prvenstva 
najbolj globok žep — Ni še nič zanesljivega, kdo bo nastopil za barve ljubljan

skega Triglava
■ MENDA SE NIKOLI NI BILO TOLIKO SKRITIH IN NESKRI-
■ TIH ŽELJA ZA USPEHOM V BORBI ZA TOČKE PRI NAJ-
■ RAZLICNEJSIH KLUBIH V DRŽAVI, KOT JIH OPAŽAMO
■ TE DNI. VSI SI HOČEJO POMAGATI IZ ZAGATE, NEKA-
■ TERI PA SKUSAJO SEVEDA PRITI DO NAJVIŠJEIGA
■ STOLČKA, DO NASLOVA PRVAKOV V NAJRAZLIČNEJŠIH
■ NOGOMETNIH TEKMOVANJIH. ŠE BOLJ ZAGRIZENI SO TI-
■ STI, KI SE SKUŠAJO DOKOPATI DO TISTIH TOČK, KI BI
■ JIM POMAGALE OBDRŽATI SE V TEJ ALI ONI KONKU-
■ RENČI. VSI TI SE POSLUŽUJEJO NAJRAZLIČNEJŠIH SRED-
■ ŠTEV IN METOD. LE-TE PA SO TAKO ZASKRBLJUJOČE,
■ DA JIM PO PRAVICI LAHKO REČEMO, DA NIMAJO PRO-
■ ŠTORA V DANAŠNJEM ČASU. SO NAMREČ V POPOLNEM
■ NASPROTJU Z VSEM TISTIM, ZA KAR DANES DELAMO IN
■ ZA ČEMER STREMIMO, SO V NASPROTJU Z NAŠO MO-
■ RALO, Z NAŠIM GLEDANJEM NA NOVEGA ČLOVEKA,
■ POSEBNO NA TISTEGA - MLADEGA.

V zadnjih dneh smo opazili celo 
vrsto takih pojavov, ki jih velja 
omeniti že zaradi tega, ker so ozko 
povezani tudi s slovenskim nogo
metom. Marsikoga je gotovo prese
netilo, ko smo v našem listu obja
vili vest, da se je znani nogometaš 
nekdanjega mariborskega Branika, 
pozneje p$ tudi član zagrebškega 
Dinama premislil in preklical svo
jo odločitev, da bo prišel v ljub- 
Ijanski Triglav. Znano je, da je* 
imel ta nogometaš vse dokumente 
že v pisarni Triglava, da je bil tu
di že v Ljubljani in se pogovoril s 
predsednikom Triglava o prestopu 
ter obljubil, da se bo preselil v 
Ljubljano v nekaj dneh. Novinar
jem je izjavil, da se seli v Ljub
ljano predvsem zaradi tega, ker je 
že do sedaj polagal izpite na ljub
ljanski pravni fakulteti, čeprav je 
•\jtanoval v Zagrebu. >Tako mi bo 
mnogo laže študirati in to je moj 
osnovni cilj,« je dejal Dugandžija.
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Novice iz Splita
Eden naših najstarejših nogomet

nih kluboo, splitski Hajduk bo to 
leto proslavil svoj zlati jubilej — 
50-letnico. V ta namen bo organizi
ran nogometni turnir, na katerem 
bo poleg slavljenca sodelovalo še ne
kaj poznanih domačih in tujih ekip. 
Poleg tega pripravlja uprava Haj
duka ^Hajdukovo zlato knjigoz, v 
kateri bo objavljeno veliko prispev
kov, ki govore o zgodovini tega na
šega najbolj znanega nogometnega 
kolektiva. V načrtu pa imajo tudi 
rešijo dokumentarnega filma o Haj
duku.

Najstarejše pomorsko društvo na 
Jadranu splitski jadralni klub La- 
bud je imel pred kratkim redno 
skupščino. Ta znani klub je v pre
teklem letu sodeloval na IS regatah 
z 12 jadrnicami in je osvojil 22 pr
vih, 23 drugih in 10 tretjih mest. 
Zares lep uspeh.

Po 13-dneonem bivanju na Hvaru, 
kjer so se pripravljali za nastop o 
spomladanskem delu prvenstva I. 
zvezne lige, so se igralci Hajduka 
vrnili o Split. Trening bodo nada
ljevali v Splitu, kjer bodo o ta na
men odigrali nekaj prijateljskih te
kem: proti Jadranu iz Kaštela,
mladinski reprezentanci Jugoslavije 
ter članom II. zvezne lige Čelikom 
in Bačko.

V 24 urah pa se je Dugandžija ne
nadoma premislil in presenečeni 
smo izvedeli, da je podpisal pogod
bo s prvoligašem Vojvodino. O vsem 
tem ni obvestil niti svoj prejšnji 
klub Dinamo niti svoj bodoči klub 
Triglav. Vse kaže, da so funkcio
narji Vojvodine ponudili Dugand- 
žiji boljše pogoje in tako je' le-ta 
odpotoval v Novi Sad, čeprav se je 
namenil študirati na ljubljanski 
univerzi. Pri vsem tem je zanimi
vo, da je nogometni klub Dinamo 
hotel pomagati ljubljanskemu Tri
glavu, vendar je ta pomoč ostala 
brez uspeha. Dugandžija je spora
zum z Dinamom in Triglavom izra
bil in se odločil za Vojvodino. Se 
vam zdi, da je Dugandžija ravnal 
pošteno?

Ustavimo se še za trenutek ali 
dva v Karlovcu. Tistim, ki zasle
dujejo tekmovanje v drugi zvezni 
ligi, je gotovo znano, da je Karlo
vec eden najresnejših kandidatov 
za izpad iz zahodne skupine druge 
zvezne lige. Karlovčani pa se niso 
hoteli sprijazniti s svojo usodo in 
so pričeli veliko akcijo za pridobi
tev novih nogometašev. Ta akcija 
pa je bila tako čudna in tako veli
kopotezna, da je vzbudila pozor
nost po vsej Jugoslaviji. Enajstori- 
ca Karlovca bo v -spomladanskem 
delu tekmovanja popolnoma spre
menjena. Med drugim bosta nasto
pala za Karlovac tudi dva nogome
taša — Radovanovič in Pajkovič iz 
Beograda, ki sta obljubila svoj pri
hod k Triglavu. Tudi pri njiju je 
prišla ta odločitev popolnoma ne
nadno. Zanimivo je, da funkcionar
ji nogometnega kluba Karlovac ni
so prav nič gledali na preteklost ti
stih nogometašev, ki bodo odslej 
nastopali za barve njihovega klu
ba. Eden prvih, ki se je znašel v 
tem klubu, je nogometaš Zlopaša. 
Tega so najprej izključili iz sara
jevskega Železničarja in preselil se 
je v Subotico, kjer je nastopal za 
Spartak. Tudi tam ga niso dolgo 
gledali in so ga izključili iz kluba 
in odšel je v Vojvodino. V Vojvo
dini je igral eno leto, potem pa je 
uprava Vojvodine z njim razvelja
vila pogodbo zaradi nediscipline, 
Za njim je prišel v Karlovac vratar 
Brkljačič, ki je tudi znana ptica- 
selivka. Znano pa je, da je Brklja
čič dober vratar, saj je nastopil tu
di že za barve naše mlade repre
zentance. Novi član je tudi Muško- 
vič, ki je bil najprej mladinec pri 
Dinamu, potem'pa je nastopal za 
Zagreb. Tam so Muškoviča hitro

spoznali, bil je namreč zelo nedi
scipliniran in z njim razveljavili 
pogodbo. Muškovič je najprej ho
tel k Rijeki, potem se je pogovarjal 
s Trešnjevko, sedaj pa se je odlo
čil za Karlovac. V Karlovac je pri
šel tudi nekdanji reprezentant in 
Član Beograda Davidovie, ki je ta
kole dejal ob prihodu v Karlovac: 
>Ali se bi vi preselili v Karlovac 
samo zaradi lepše panorame...« 
No, s tem vrsta novih članov NK 
Karlovac še ni zaključena. Prišli so 
še Vučkov iz Čelika, kjer so ga iz
ključili zaradi nešportnega obnaša
nja, pa še Saradžič iz Sarajeva, SIo- 
jilkovič iz Spartaka, Jakšič iz Cr- 
vene zvezde, Mezak iz Lokomotive 
in Vidjak. eden od Hajdukovih vra
tarjev. NK Karlovac trenira zdaj 
Momo Pazin, vendar v Karlovcu 
krožijo govorice, da bo on postal 
direktor kluba, za trenerja pa naj 
bi dobili Banoviča, ki je bil nekaj 
let v Siriji. Mnogi prijatelji nogo
meta ne morejo verjeti svojim očem 
in svojim ušesom. Mnogi se tudi 
vprašujejo, od kod kar naenkrat v 
Karlovcu toliko denarja za nogo- 
tbet in za nogometaše take vrste, ki 
prihajajo te dni v Karlovac.

Sistem našega nogometnega tek
movanja, predvsem pa neamateri- 
zem, uvaja v naš šport pravo anar
hijo. Že večkrat smo slišali, da so 
nogometaši, ki so znani kot ptice- 
selivke, iznašli posebno metodo ka
ko najlaže priti do denarja. Z ne
katerimi dobrimi igrami so si ustva
rili sloves, po prestopu v nov klub 
pa so igrali zelo slabo in celo na
menoma izgubljali tekme in tako je 
kini) nenadoma obstal na robu pre
pada. V takih trenutkih so ti nogo
metaši klub zapustili in prestopili v 
novega, pri čemer so si seveda spet 
krepko napolnili žepe. Prav gotovo 
se doba neamaterizma bliža koncu. 
Za naš družbeni sistem, za našo mo
ralo je namreč popolnoma nevzdr
žen! Treba se bo odločiti za pravi 
profesionalizem, ali pa za popolni 
amaterizem. Srednje poti namreč 
ni, ta po kateri hodimo sedaj, pa je 
izredno škodljiva.

Morda, je prav, da na tem mestu 
spregovorimo še nekaj besed o dvi
gu slovenskega nogometa. Kot že 
večkrat, smo tudi sedaj ugotovili, 
da je težko ali skoraj nemogoče re
ševati krizo slovenskega nogometa 
z uvoženimi nogometaši. Morda pa 
imajo prav tudi tisti, ki pravijo, da 
je še teže z našimi domačimi igral
ci. Slovenska conska liga nam je 
pokazala, da imamo v Sloveniji ce
lo vrsto zelo talentiranih nogome
tašev, ki bi pod roko veščega tre
nerja lahko tako napredovali, da bi 
jih bil vesel vsak klub I. zvezne 
lige. Toda vedno znova in znova 
naletimo na klubsko ozkost, na ne
razumevanje klubskih funkcionar
jev, ki se nočejo odpovedati enemu 
ali dvema nogometašema iz svojega 
kluba na račun kluba, ki bi pred
stavljal Sloveni jo v kvalitetnem no
gometu. Ne manjka klubov, ki gra
de gradove v oblake in mislijo, da 
si bodo čez leto ali dve priborili 
vstop v drugo ali celo prvo zvezno 
ligo. Pri tem ne pomislijo, da ne 
more vsak tekmovati v zveznem 
tekmovanju, da za fo ni finančnih 
sredstev, da konec koncev tudi vsak 
kraj ne more imeti člana zvezne 
nogometne lige.'

Skakalnica na Galetovem • • •

V Sloveniji je okoli 100 smučarskih skakalnic. Kajneda, lepo 
število! Ko smo dobili pod Poncami, o Planiški dolini, velikanko 
in nato ob njej še ostale, so začele po naši republiki skakalnice 
rasti kot gobe po dežju. Pri nas je veliko zanimanje in veselje med 
mladino za skakalni šport. In zato nič čudnega, če v vsakem kraju 
kjer so količkaj ugodne snežne razmere, med prvimi športnimi 
objekti zraste najprej nova skakalnica.

Tudi o Ljubljani smo jo dobili. Ono na Galetovem. Lahko bi 
rekli pravo remek delo našega pokojnega inženirja Bloudka. Bila 
je zgrajena v slogu in po zahtevah naših urbanistov, ki skrbijo za 
skladnost narave s tehničnimi gradnjami. Na njej so se že poga
njali naši najboljši skakalci, da ne govorimo o tujcih, ki so jih 
hvalili na vsa usta.

{.etos je bilo na sporedu tradicionalno smučarsko tekmovanje 
za skakalno trofejo Kongsberg. Zaradi večje popularizacije ska
kalnega športa in da bi ustregli čim večji množici gledalcev, se 
je naše strokovno vodstvo odločilo organizirali to tekmovanje na 
skakalnici o Šiški. Ker pa ptopozicije za te tekme zahtevajo, da 
skakalnica dopušča skoke najman j do 63 m, je bilo potrebno pri
stopiti k rekonstrukciji Bloudkove gradnje. In tu se je zataknilo. 
Ko so se prejšnji teden zbrali člani naše državne reprezentance,' 
da bi na »povečani« skakalnici preizkusili svoje sposobnosti, je pri

šlo do mučnih in melodramatičnih prizorov. Izkazalo se je nam
reč, da so se pri rekonstrukciji skakalnice vrinile težke napake. 
Preplah je bil velik. Naši skakalci so pristajali pri 40 m, kljub 
temu, da so se na mostu odganjali kolikor so jim dopuščale moči. 
Vzemimo samo našega skakalca Jemca, ki ga poznamo kot »lovca 
daljav«. Tudi ta reprezentant ni spravil skupaj več kot drugi. Kdo 
je torej kriv za slabo voljo in za tolikšni handicap naših repre
zentantov, ki so mislili, da bodo ves prejšnji teden z uspehom pre
izkušali svoje skakalne sposobnosti? Zamudili smo edinstveno pri
ložnost in namesto, da bi bili naši skakalci najboljši poznavalci 
skakalnice na Galetovem, so danes na njej novinci kot tifjci, ki 
z zanimanjem ogledujejo to športno napravo.

Zatorej se upravičeno sprašujemo: Ali res nimamo strokov
njaka, ki bi z uspehom nadaljeval delo mojstra Bloudka? Ali res 
zija za njim tolikšna vrzel? Šele zdaj stopa o ospredje vsa nje
gova nadarjenost, izkušenost in mojstrstvo! K sreči — imeli smo 
inž. Bloudka — in velika škoda, da ga ni več med nami!

TURNIR V MALEM NOGOMETU NA GOSPODARSKEM RAZSTAVIŠČU JE BIL 
PREMIERA LETOŠNJEGA NOGOMETA

OBJAVA
Nogometni klub Ilirija — Zg. Šiška ima svoj redni letni 

občni zbor 9. februarja 1961 ob 19. uri v Domu TVD Partizaa- 
Zg. Siska, rrijatetji m simpatizerji kluba vljudno vabljeni.

NK Ilirija
u——————----------------

EMIL ZATOPČK | @

2x0K0LIZEMLJE-PEŠ
Gledalci so se ogreli in me začeli vzpodbujati. Na rob teka- 

lišča so prihiteli tudi atleti in tedaj sem čutil, da se dogaja 
nekaj velikega. Svoje napore som podvojil in zadnji kilometer je 
bil najhitrejši v vsem teku. Skozi cilj sem pritekel v orkanu na
vdušenja, ki se je samo še stopnjeval, ko so po zvočnikih obja
vili, da sem izboljšal 12 let stari HSggov rekord. Rezultat za ka
terim sem tekel že nekaj let, mi Je padel v naročje takerekoč 
sam od sebe. V trenutku, ko sem najmanj upal. Povpraševanje po 
mojih avtogramih je bilo tisti dan takšno, da Je morala posredo
vati celo policijo.

Istočasno s čestitkami iz Bruslja pa je prispelo tudi povabilo 
na tekmovanje dva dni kasneje. Po uspelem pariškem teku sem 
bil tako dobro razpoložen, da se mtakoj pristal na povabilo, tsto- 

..'časuo pa sem najavil naskok na svetovni rekord v teku na IS km. 
Ko sem prišel v glavno mesto Belgije, sem moral takoj dati izjavo 
za radio. V tej sem, nasprotno mojim dotedanjim navadam, na
stopil zelo samozavestno in povabil vse na stadion, ki bi želeli 
videti svetovni rekord. Kmalu pa bi se vse skupaj ponesrečilo. 
Ves ponedeljek in torek je deževalo in na stadion je prišlo raz
meroma malo gledalnev. Tekališče je bilo razmočeno in vedel sem, 
da mi bo kaj te izpolniti obljubo. Moji nasprotniki so začeli 
teči neverjetno h » in šele kasneje sem izvedel, da so priredi
telji uvrstili moj poskus na 10 km v tek na 3000 m. Zapodil sem se 
torej za ostalimi atleti in pretekel prve tri kilometre mnogo hi
treje, kot sem nameraval. To se mi je potem tudi poznalo in 
imel sem dovolj težav, da sem obdržal svoje vmesne čase v me
jah rekorda. Edino na kar sem še še zanašal. Je bil moj ostri tre
ning v zadnjih tednih. Vsak dan sem tekel loo krat po 400 metrov 
in to mi je dajalo poguma, da izdržim vseh 10 km. Zadnji kilo

meter je bil skoraj tako hiter kot v Parizu na 5 km in prav ta 
finiš mi jep rinesel rekord v času 20:04.0. Bil sem precej izmučen 
in naslednji dan se mi je zdelo, da imam vročino. Toda kot prvi 
človek sem pretekel 1* km pod 29 minutami.

Ob povratku domov me je že na letališču sprejela velika množica 
ljudi, med njimi tudi Dana. Ko sem jo opazil, so bile moje prve 
besede: »Saj nisi pozabila? Res, prišla si zato, da se pokloniš onim 
petim kilometrom.« Mislil sem povsem resno in me je njena od
ločnost, da drži obljubo kar veselila. Toda Dana se Je pričela pre
mišljati. Prav potiho mi Je rekla, če ue bi morda tisto slovesnost 
prestavila z letališča domov.

Sedaj pa sem postal neizprosen. »To ne bi bilo javno, kakor si 
obljubila.« No in Dana se je res pripognila do tal pred menoj, 
Ker pa je bilo okoli mnogo fotoreporterjev, se je prihodnji dan 
pojavila med ostalimi tudi slika Daninega poklona. Prav to sliko 
pa sem si spravil zato, da lahko vsakomur dokažem, da sem nekaj 
s svojim tekom vendarle dosegel.

Biti svetovni rekorder — to Je prijeten občutek. Človek se mora 
zato precej truditi, da Izmozga iz sebe nekaj sekund manj teka 
na določeni progi, toda potem Je junak, čeprav prične počivati na 
svojih lovorikah. Ko sem preživljal talce srečne trenutke leta 1954, 
sem menil, da požanjemo največ hvaležnosti za rekorde prav mi, 
tekači na dolge proge. V atletiki je pač mnogo razlik. Pri skoku 
v višino, da se spomnim le enega primera, gledalci ploskajo, če Je 
letvica ostala nedotaknjena na stojalu. Sele po uspelem skoku 
začno razmišljati kaj se je pravzaprav v tistih drobcih sekunde 
med skokom zgodilo.

Drugače na SMS m. Krog za krogom se nekaj dogaja in dolgčas 
ne more biti res nikomur. Ce gre res za zanimivo borbo, za tempo, 
ki je hitrejši od običajnega in če vse skupaj dobro ilustrira še 
napovedovalec, potem Je to zanimiva predstava. Nič se ne čudim 
več, če se ljudje razburjajo zaradi takšne čudne fet-i kot Je tekanje 
po tekališču In te celo v tujini odnesejo na ramah s stadiona, če 
sl jim pripravil nov svetovni rekord.

Časi Paava Nurmlja, čigar rekordi so vedno čakali nanj, da bi 
jih še naprej izboljševal, so mimo. Ce danes s svojimi dosežki 
le malo popustiš, te že prehitevajo drugi. Navadno niti ne en sam, 
ampak takoj več. To se je pripetilo tudi meni v teku na SMS m v 
letu 1954. Ducat odličnih tekačev je naskakoval Haggov rekord,

uspel sem pa jaz, čeprav nisem veljal za glavnega aspiranta ker 
je bila moja glavna proga vendar 1S.0M m.

18 km — to Je bila proga, na kateri se nisem moral vedno preveč 
mučiti, prva mesta pa so prihajala drugo za drugim. Pravzaprav 
sem bil prvič poražen prav leta 1954, v eni svojih najboljših sezon 
Na dvoboju CSR — Madžarska v Budimpešti sem sklenil da se na 
19.009 m ne bom preveč trudii in se bom bolj štedil za tek na 
5.989 m, ki je bil na sporedu drugi dan. Na odličnem novem teka- 
lisču Nep-stadiona se ml je moj tempo zdel tak kot bi šel na 
sprehod. Ko jo moj najnevarnejši tekmec Kovača vedno bolj za
ostajal, sem pričel teči počasneje še jaz. Do polovice proge, čas Je 
bil tedaj 14:47.0, se ni prav nič izpremenilo. Tedaj si je Kovacs 
opomogel in Je pričel napadati. To je bila zame dobra šola. Proti 
koncu teka sem se pričel sicer zelo truditi, toda ni šio in ni. Na
zadnje sem bil premagan, čeprav bi tudi tokrat z lahkoto zmagal,
če bi tekel svoj tempo od začetka do konca.

Prihodnji dan sem Imel pred seboj spočite nasprotnike in prav
lahko bi se ponovila ista pesem. Toda sedaj sem bil poučen in sem 
od vsega začetka tekel z vso silo — in zmagal z lahkoto.

Neprijeten doživljaj s Kovacsem mi je ostal v spominu. Treniral 
sem kar najbolj resno in še na dan pred tekom na 10.900 m na 
evropskem prvenstvu v Bernu sem bil na tekališču in poskusil 
nekaj hitrih sprintov. Sam s seboj sem bil zadovoljen. Drugi dan 
sem s starta začel z vso silo. Nihče razen Schadeja me ni spremljal 
in končno je tudi moj stari Herbert odpadel. Od četrtega kilometra 
pa do cilja sem tekel sam. Dosegel sem zelo dober čas 28:53.0, 
skoraj pol kroga pa sem bil pred Kovacsem. Vsa naša ekspedicija 
se je veselila, da sem obranil svoj primat na 10.000 m In menili so, 
da bom ponovil zmago tudi na 5.000 m. Tam pa je bilo mnogo več 
nevarnih nasprotnikov.

Kuc je pričel takoj sprintati. Nihče se mu ni pridružil. Vsi so 
tekli raje za menoj, za staro, dobro lokomotivo, ki jih je vlekla 
že v tolikih tekih. Moji občutki pa niso bili najboljši. Vladimir 
Kuc se je vse preveč oddaljeval. Po treh kilometrih je imel že 
100 m prednosti. Preveč, da bi se za nas lahko še dobro končalo. 
Celo za Chatawaya z njegovim strašnim finišem je bilo to preveč. 
Ko Je v zadnjem krogu premagoval mene, je bil Kuc že v cilju • 

novim svetovnim rekordom 13:56.4. p0 teku je Chataway menil:



STAVKE NI BILO «"»«■«'> preko svoje
višine

Črni dnevi v zgodovini angleškega nogometa — Nogometaši so uspeli — Prodaj
ne cene dosezajo rekordne vsote

Borba za naj višjo višino, ka jo laMto Thomasa in kar je za M cm višje od 
preelkoči Človek jt prišla v zanimivo njegove lastne višine. Nekaj ur po tej 
obdobje približno pred letom daii. Ta- senzacionalni vesti je prispel drugi re
kla* se je v vrstah ameriških skakalcev zultat iz Bostona, kjer je Thomas do- 
pojavil 19-letni John Thomas, ki je z dne- segel 221 cm, kar je tudi njegov naj- 
va v dan izboljševal svoje rekorde in že boljši rezultat dosežen v dvorani, 
na tekmah v dvoranah dokazal, da je Vrhunec bo prav gotovo dosežen v

je Thomas privedel v letnih mesecih do jetskih atletov v ZDA in ko se bosta
rečala dva naj večja mojstra 

pijsko medaljo je imel že v rokah, le skoka v višino Valerij Brumel in John 
sovjetska strokovnjaki so skromno pri- Thomas, 
pominjali, da bo šele Rim pokazal kdo 
je najboljši. Zgodilo se je tisto, česar 
razen Rusov ni nihče pričakoval. Zlata

cu Savlakadzu. Tu se začenja drugo ob-, 
dobje borbe za oblast v skoku v višino. 
Nekoliko v senci velikega dvoboja Sav- 
lakadze — Thomas je stal tretji 18 letni

ko se- je sezona že nekoliko odmikala 
h koncu, je Brumel nevzdržno napadal 
višine. Pozno jeseni je dosegel evropski 
rekord z 220 cm in s tem postal najres
nejši tekmec Thomasa.

Preteklo nedeljo sta prispeli iz dveh

Še slajše 6o sftaJl t/aJ abvoi^ če. 
Go- ruttleljno- ttaiLgo- vzjvuzno- v

— •MiCh

21. januarja se je oddaluiilo 12 mili- pitafesionatoa igralci- v Angliji najsla-bše Seveda pa se je nogometna borza v , , ^ czrrai , c" « ^ _,r
Jonov Angležev, M so s strahom pri- plačani in je bil« zato popolnoma ra- Angliji s tem tudi močno dvignila. Pro- Thoma. privedel v letnih mesecih do irtnarihJ-1—>— — 
čakovali ta dan. Za ta datum je namreč zumljivc, da so zelo radi uhajali preko daje nogometnih igralcev so dosegle re- ' višine, lanom Zlato oMm- ,?7f7,7
naipoveidailo akodi 2700 angleških prof e- meje služita deaia-r v tiste dežele, kjer sl kordne vsote, kajti vsi klubi sii hočejo ,
siionadniih nogometašev iz 92 klubov ge- z nogometom laiiko ustva-rijo boljše ma- zagotoviti čim boljše pozicije v obsto-
neradm štraj.k,. Kaj bi pomenil št/ra jk no- terialne pogoje. . ječi h ligah. Phil Woo£tman, 2)6 letni igra-
gotnetašev v Angliji si lahko predstavlja Angleški nogometaši so si z napove- lec We£t Hama je pred dnevi na nogo- 
samo tisti, ki obiskuje ob sobotah nogo- danim štrajkom priborili vsaj to, da niso metni borzi dosegel rekordno vsoto v
metna igrišča širom Otoka. 12 milijonov več v popolnoma suženjskih fevdalnih zgodovini angleškega nogometa. Zanj je rvrinn^io coviptsiicp-mn skakal.
prebivalcev se zbere vsako soboto na , odnosi h z lastniki klubov. O dol e j bodo nam»reč kilub zahteval 65.000 funtov ^ . , , __ " j____ „ t_
stadionih, dvanajst milijonov Angležev lahko nogometaši po izteku svoje po- (okoli 130 milijonov dinarjev). Vendar 
Živi in diha z ljubimci iz svojih klubov godbe sami izbrali klub, v katerem bodo njegov primer ni osamljen, kajti vsote 
in za to redno zabavo bi prikrajšali go- igraili seveda s privoljenjem svojega do- okoli 50.000 funtov so danes že zelo po
reče navijače nogometne igre v Angliji, tedanjega kluba. Finančne transakcije goste pri kupčijah z angleškimi nogo- -pn rimski olimDiiadi
Mesec dni je trajala »vojna« med za- pri prodaji igralcev bodo seveda še ved- metaši. Klubi se zavedajo odslej večjih ^ co-Vvtv
stctpndki nogometnih igralcev in delni- no vodili klubi'"sami in tudi ves denar dajatev, zato si hočejo tudi z uspešnimi 
Škimi družbami 92 nogometnih klubov, bo Šel le v klubske blagajne. Drugo .igrami priboriti čim več gledalcev.
Mesec dni je kot Demoklejev meč gro- zmago, ki so si jo priborili angleški no- Strajk nogometašev v Angliji, ki je
zlila stavka, ki so jo napovedali igralci gornetaži, so njihovi prejemki. Doslej tako neizprosno grozil, je bil najtem- 
in ki so jo Angleži naziva!! »nacionalno so lahko dobivali naj višjo plačo 20 fun- nejše obdobje v »to letih angleškega no-
katastrofo«. Časopisi so bili polni član- tov tedensko, s prihodnjo sezono pa je gameta. Teda končal se je srečno, na
kov o tem problemu in večkrat so da- ta gornja meja odpravljena in bodo največje zadovoljstvo 12 milijonov lju- različnih koncev^ sveta dva senzacional-
jali več prostora kot najbolj perečim lahko igralci dobiva-H višje premije,.isto- bitoijev nogometa, ki s tern niso bili na rezultata V dvorani v Leningradu je
problemom zunanje ali notranje poli- časno pa je bila določena tudi najnižja prikrajšani za svoje vsakotedensko so
lnike. Panika je zavladala takrat, ko 
se organizirali celo igralci športne stave 
in zagrozili, da bodo bojkotirali to usta
novo, če ne ugodijo zahtevam profesio
nalnih igralcev. Tudi amaterski nogo
metaši Anglije so podprli zahteve svojih 
profesionalnih kolegov. Pet minut pred 
polnočjo je bil štrajk preklican, kajti 
nogometaši so s svojimi zahtevami vsaj 
delno uspeli. Zmaga angleških nogome
tašev pomeni, da so se profesionalni 
igralci otresli najbolj suženjskega od
nosa, ki je vladal danes v XX. stoletjui. 
Nogometaši v Angliji so bili namreč le 
prodajno blago brez vsakršnega prigo
vora igralca. Klubi so svoje igralce po 
mili volji prodajali za bajno visoke vso
te od katerih so si polnili žepe le klub- 
dki funkcionarji in njihovi delničarji, 
nogometaši pa pri tem niso dobili niti 
prebite pare. Pri vsem tem pa so bili

Morda
še ne veste...
■) da je francoski nogometaš Just Fon

taine prejel od zavarovalnice 12 milijo
nov dinarjev, ker ne bo več mogel igrati 
nogometa. Najboljši strelec preteklega 
svetovnega prvenstva sd je v neki nogo
metni tekmi 1. januarja leto® že osmič 
zapored zloma! nogo. To je edinstven 
primer nesrečnega nogometaša in bo za
radi neprestanih poškodb končal svojo 
bogato športno kariero,

®;da je ameriška revija »The Ring« 
Ugotovila, da je ameriški rugby bolj ne
varen šport kot boks. V zadnjih dveh 
mesecih preteklega leta so namreč na 
tekmah rugby.ia zabeležili 16 smrtnih 
primerov, medtem ko so v celem letu

meja 15 funtov tedensko. botno razvedrilo.
Brumel preskočil 225 cm. kar je za 
2,2 cm boljše cd oficialnega rekorda mfčci

UlA BARVA ZA BSLO PC-RiL0

12 milijonov angleških gledalcev bo ob sobotah zopet napolnilo stadione

Reklama v smučanju

Discipliniran igralec 
— nediscipiiniran gledalec

Nekoč najboljši nemški nogometaš 
Fritz VValter se lahko pohvali, da je bil 
isto-časno tudi najbolj discipliniran igra
lec med nemškimi reprezentanti. V svoji 
dolgi karieri ni bil niti enkrat izključen 
iz igre ali kakorkoli kaznovan. V 25 le- 
lih, kolikor je nastopal na nogometnih 
poljanah je vedno služil za vzor disci
pliniranega Igralca vsem nemškim nogo
metašem. Toda kaže, da se-človek ne
koč le spremeni Na neki prvenstveni 
tekmi Je za golom domačega moštva stal 
mož, ki je neprestano godrnjal nad sod
nikovimi odločitvami in tako motil tok 
igre. Sodniku je bilo dovolj, prekinil je 
igro in zahteval, da se mož za golom od
strani z nogometnega Igrišča, ter da od
ide med gledalce na tribuno. In to ni bil 
nihče drugi kot stari reprezentant Fritz 
Walter, ki je nekoč vsem služil za vzor 
discipl i nira-n ega i g ra lea.

PRED SVETOVNIM PRVENSTVOM V ROKOMETU

Najprej proti Braziliji m Švedski
Kvalifikacijske tekme za finalni del 

svetovnega prvenstva v rokometu so 
bile pred nekaj tedni končane. Udele
ženci zaključnega dela so znani. Dva
najst najboljših ektip, ki so se uvrstile 
v zaključni del, so organizatorji razde-

pred Argentino, 1950 pa tudi Urugvaj 
pred Brazilijo. Računajo, da bo med

Med tem ko so se na terenih v Wem- 
genu, Kitzbtihlu in Badgaeteinu borili 
najboljši smučarji sveta na strmih po
bočjih, so se v ozadju teh borb odvijate 
zakUttsme bor.be med najbolj znanimi 
fabrikanti smučarskih rekvizitov. Zelo

PRSNE
KARAMELE
POMAGAJO PROTI KAŠLJU
Proizvaja1 J3 U GODI 3 EiETIKA,ZAGREB

šestnajsterico v zaključnem delu sode- važno je, s kakšno znamko smuči in z 
lov ato šest moštev Južne Amerike, kar katerimi vezmi vozi zmagovalec tekmo-
da>je tudi optimistično razpoloženje do
mačinom. Poleg organizatorja Čila in

vanja, kajti to je obenem najboljša re
klama za tovarno Tovarnarji računajo_______ . . _ . _ V ZKJ./VJJ UCJ, ruj L/l lUl JI L O z. c — i.. ■ » ^ O ------------- -------j — ----------- ----- i-., » u v z j j i i. v

^tega &riri Mi v štiri skupine po tri moštva. Raz- nosilca naslova Brazilije je znan tudi že nekako takole: visoko kvalitetni smučarzabeležili štiri
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pored predtekmovanj bo torej takle:
A skupina: Švedska, Jugoslavija in

Brazilija,
B skupina: Nemčija, Francija in Nizo

zemska,
C skupina: Cehcslovaška, Romunija in 

Japonska,
D skupina: Danska, Švica in Island.
Jugosflovanl smo naleteli na težko sku

pino, saj imamo za prvega nasprotnika g^eta. 
ekipo Švedske, ki je nosilec naslova 
evetovnega prvaka. V predtekmovanjih 
bodo naši igralci nastopili 2. marca v 
Bietigheimu proti ekipi Brazilije, ki je 
za nas neznan nasprotnik. Dan kaeneje,
S. marca pa bo v Ulmu naš nasprotnik 
najmočnejša ekipa Švedske.

prvi finalist Argentina. Urugvaj ima za porabi v sezoni okoli 25 parov smuči, 200
nasprotnika Bolivijo, petega predstavni- mark za en par, kair znese skupno 5000 
ka tega kontinenta pa bo dal dvoboj mark v sezoni.
Peru — Kolumbija. Sesti finalist — tako 
vsaj upajo v Južni Ameriki — pa bo 
Paragvaj, ki se mora srečati z ekipo 
Mexica in kjer je gotov favorit. Ev
ropski nogometaši prav gotovo* v CMu 
ne bodo imeli lahkega dela proti tako 
močni konkurenci južnoameriškega no-

Cas terja neizprosno svojo reklamo in 
če se danes vse to dogaja samo za ku
lisami velikih smučarskih tekmovanj, 
bomo v bližnji bodočnosti lahko sreča
vali smučarske ase z reklamnimi napisi 
na prsih, s pogodbo, plačo in seveda 
tudi keflve-ncionalntmi kaiznimi.

siDrt-ne saučaje v ZDA in Mexieu ter 
dva v Franciji.

Rda je najboljša skakalka v višino 
Jolanda Bala® ugotovila, da sta sie ji iz
polnili obe želji, ki sd jdh je želela v 
Preteklem letu. Želela sd je namreč zlato 
olimpijsko medaljo in nov svetovni re
kord. Za leto 1261 si Jolanda želi ddplo- 
mo za športnega trenerja in zopet nov
rekord 188 cm.

B da je Louis Armstrong; kralj jazza, 
Proglasil za svoje športne idole Jesse 
Owensa in svetovnega rekorderja v 
skoku v višino John Thomasa. Armstrong 
Je bil v mladosti odličen igralec košar
ke, še danes pa redno plava in lahko 
tekmuje z mnogo mlajšimi.

B da je moskovskli novinar R. Berkov- 
ski ugotovil, da se je v zadnjem letu 
Povzpelo število boksarjev v Sovjetski 
2vezi na 187.<kH>.

B da je argentinski tekač Osvalde 
Suarez preživel svojo poročno noč v le
talu. Takoj po poroki je namreč odletel 
z letalom iz Buenos Airesa v Sao Paolo, 
kjer se na znanem »Silvestrovem teku« 
osvojil prvo mesto.

B da je bila v rimski operi svečana 
Predstava barvnega filma o olimpijskih 
*grah 1960. Režiser tega filma je na sve
tno premiero povabil tudi zmagovalca 
Maratonskega teka Etiopijca Biki la Abe- 
keja.

B da je hokejska reprezentanca Romu- 
Mje sredii Budimpešte premagala izbra
lo moštvo Madžarske s 5:2 (IDO, 3:1, 2:1),

6 južnoameriških moštev 
v Čilu

Južna Amerika želi na prihodnjem 
svetovnem prvenstvu v nogometu doseči 
popolno premoč. Optimistično razpolo
ženje v krogih državnih reprezentanc 
Južne Amerike je doseglo vrhunec v 
izjavah nekalerih strokovnjakov, ki 
trde, da bodo prVa tri mesita pripadala 
ekipam Južne Amerike. Svoje trditve 
utemeljujejo s tem. da so južnoame
riška meštva že na prejšnjih prvenstvih, 
ki so bila organizirana na tem konti
nentu imeli največ uspeha prav doma
čini. 1930 je osvoji! prvenstvo Urugvaj

ZOPET
na svetovnem odru

Novi triumfalen uspeh nekdnje ledene princese Sonje Henie — Trdo delo ji je 
prineslo nedosegljive uspehe — Vedno sama svoj direktor

Sonja Henie

Mlajši Sportini red verjetno ne pozna več imena športnice, 
ki je v letih pred zadnjo vojno pomenijo najvišji dosežek 
v drsalnem športu. Trikratna olimpijska zmagovalka in de
setkratna svetovna prvaikinja v umetnem drsaaiju Sonja 

I Heine je danes zopet slepila v središče svetovne javnoeiU 
in vzbudila s svojo originalnostjo izreden uspeh. Sonja, 
danes že ameriška državljanka, se je pred mesec) vrnila 
v svojo domovino in v Oslu otvorila slikaisko razstavo, svoj 
zaklad, kfi ga je kot strastna zbiralka umetnin zbirala v 
času svoje dolgoletne kariere. Na razstavi so zbrana 162 dela, 
med njimi dragocena dela Picassa, Edvarda Muncha in Ma- 
tissa. S to svojo razstavo želi Sonja prepotovati vso Evropo, 
kot je pred nekaj desetletji prepotovala Evropo na ledenih 
ploskvah.

Sonja je začela svojo športno kariero kot otrok. Njen oče, 
nekoč svetovni prvak v kolesarjenju ji je bil vedno vzornik 
in obenem prvi trener. Za svoi najbolj priljubljen rekvizit, 
si je že kot komaj doraščajoča deklica izbrala drsalke. Prvič 
jo srečamo na tekmovanju z devetimi teti. Z 12 1 etk, je na
stopila že na olimpijskih igrah v Chamonixu, toda kot po
polnoma nepoznana je končala boj s svojimi starejšimi in 
boljšimi nasprotnicami na zadnjem mestu, Toda ta neuspeh 
ni omajal silne volje male Sonje, ki je po Chamonixu še 
povečala trdoto svojega treninga. Ze tri leta kasneje osvoji 
Sonja prvo svetovno prvenstvo in leto dni kasneje na 
olimpijskih igrah v St. Moritzu svojo prvo zlato medaljo. 
Od takrat dalje je teklo v drsalnem športu desetletje Sonje 
Henie, desetletje ko je Sonja brez težav osvajala naslove 
svetovnih prvakinj in zlate olimpijske medalje. Vse ostale 
drsalke so takrat zatemnele v svetlem sijaju Sonjine zvec.de 
Toda za te svoje uspehe je Sonja trdo delala in s svojim 
očetom sta dan za dnem uro za uro preživela na drsališču 
v Oslu in neutrudljivo pilila like na ledeni ploskvi. Tudi 
kadar je sneg neusmiljeno metel ste našli na drsališču Sonjo 
in njenega očeta na treningu. Oče ji je pozneje »zgradil« 
v neiki pokriti lopi »umetno drsališče«, da bi v sneženih 
dnevih lahko trening nemoteno potekal. Tako je potekalo 
njeno življenje vse do zadnje zlaie medalje v Garmisch- 
Paiienkirchenu 1936. leta.

Dogodki so se zasukali, Sonja Je odpotovala čez ocean, 
toda nihče ni točno vedel za njene načrte. Deset svetovnih 
prvenstev in tri zlate olimpijske medalje ter močna volja 
in izredna inteligenca je bila prtljagi,. ki jo je nosila Sonja 
na svoji poti v Ameriko. Pogodbe iz Hollywooda so se ob 
njenem prihodu v ZDA vrstile druga za drugo, toda Sonja 
je napravila pogumno potezo. Vse pogodbe Je zavrnila in 
posrtala sama svoj direktor. Zopet je prišla do izraza njena 
izredna delavnost, saj je bila v svojih prvih revijskih drsal
nih filmih sama reproducent, sama režiser. Prvi njeni uspehi 
v filmu so Ji prinesli še večjo slavo in še bolj mikavne po
nudbe. Sedaj je bila Sonja tista, ki je diktirala pogoje. En 
sam film na leto in popolna neodvisnost, sta bila njena 
glavna pogoja.

Zlata doba Sonje v filmu je danes že minula. Toda še 
pred tremi leti je s svojo domiselnostjo zopet presenetila 
celo Ameriko. Za televizijo Je pripravila revijo na ledu, 
ki so jo v barvah prenašali po vsem ameriškem kontinentu 
od vzhoda do zahoda. To je bil zadnji veliki uspeh Sonje 
Henie v ameriškem javnem življenju. Toda ko so jo novi
narji spraševali o njeni karieri ter o njenih načrtih za bo
dočnost je dejala:

»Zelo dvomim, da bom lahko končala svojo kariero tako, 
da bom odslej sedela doma v miru in uživala svoj pokoj. 
Gotovo bom dobila zopet kakšno idejo, da bom lahko za
dovoljila svojo nemirno naravo.«

Sonja je svojo napoved izpolnila. Prav tako, kot je pred 
leti dosezala velike uspehe na ledeni plošči, tako s svojo 
domiselnostjo zopet žanje priznanje, tokrat le na gladkem 
parketu razstavnih dvoran. Sonja Henie je danes ena naj
bogatejših žena na svetu. Njeno življenje je potekalo kot 
v pravljici, toda za svoje uspehe se mora zahvaliti pred
vsem svoji trdni volji in dejstvu, da je vedno bila sama 
svoj direktor, ki pa je bil do sebe trd in neizprosen pri 
delu. Nek športni novinar je pred dnevi zapisal: če bi izhd- 
laili najboljšega športnika vseh časov, bi morali dati prvo 
mesto Sonji Henie, ki je dosegla mnogo več uspehov, kot 
najpomembnejši boksar ali tekač vseh časov.



REPUBLIŠKO PRVENSTVO V ALPSKIH DISCIPLINAH ZIMSKA KOŠARKARSKA LIGA
H Ljubljana, 5. febr. Danes je bilo
H ___ A A ______ na sporedu IV. kolo zimske košar-

SH?felfi Wfe'!' tarske lige. Pred tekmo članic
■ Hi JtijSr ■ m H M S Olimpija I in Slovan je bila majh-

“* ““ na slovesnost. Igralki. Olimpije
Maribor, 5. febr. Letošnje republi- odlično pripravil Franci Cop. Snež- Alpon Milka in Garcaroli Majda sta 

ško prvenstvo v alpskih disciplinah ne razmere so bile dobre. Naslov odigrali stoto tekmo za klub. Pred- 
tti dalo resnične slike stanja v na- republiškega prvaka v veleslalomu stavnica UO Olimpije tov. Fugina 
fem smučarskem športu zato, ker je osvojil Boris Limovšek iz Kranj- J.3”3 j‘ma ie izročila skromni da- 
6e ga niso udeležili najboljši tek- ske gore s časom 1:33.8. Sledijo mu r‘l'-
movalci, ki nastopajo v inozemstvu. Rakovič (Tr) 1:35.7, 3. Vogrinec (Br) Rezultati — pionirji: Trnovo : 
V zvezi s tem je prireditelj smučar- 1:38.4, 4. Švab (Ljubelj) 1:39.5, 5. Olimpija II 49:9, Olimpija I : Slo-,
ski klub Branik iz Maribora poslal Jože Klinar (Jes) 1:40.4. van 81:9, članice: Olimpija I : Slo-
Smučarski zvezi LRS brzojavko: V soboto je bilo na sporedu tek- van 52:32, mladinke: Olimpija : Slo-

»Energično protestiramo proti po- movanje v slalomu. Prva proga je van 38:13, člani: Trnovo II : Šmart- 
litiki Smučarske zveze Slovenije, ki merila 540 m s 150 m višinske raz- no 50:39 (18:12), Zelena jama Gorn
je v času republiškega prvenstva like in 55 vratci, druga pa 580 m Žale 36:33 (14:9), AŠK Tivoli II : 
dopustila start v inozemstvu našim s 160 m višinske razlike in 62 vrat- Ilirija II 60:35 (36:22) Olimpija I : 
vrhunskim tekmovalcem. S tem je ci. Tudi tu je progi skrbno pripra- Maribor 91:47 (47:25)! Ljubljana : 
po krivdi SZS republiško prvenstvo vil Cop. V slalomu je nastopilo 72 AŠK Tivoli I 68:61. 
izgubilo svoj pravi pomen.* tekmovalcev. Premočno je zmagal

Zaradi pomanjkanja snega so mo- Rakovič (Tr), ki je bil na obeh pro- REPUBLIŠKO PRVENSTVO 
rali prireditelji prenesti tekmova- gah najhitrejši. Za prvo je porabil PTmVTRTPV V tSK-rMriH
nje na zahodni del Pohorja. Ude- 40.2 sekunde, za drugo pa 50. Skup- LJEV V SKOKIH

ležba je bila prav dobra, saj je na-no torej 90.2; slede mu 2. Lebe Velenje, s. februarja. Danes je bilo v 
stopilo 76 tekmovalcev iz raznih (JLA) 93.1, 3. Bernik (E) 93.4, 4. Li- Velenju republiško prvenstvo za mlajša 
klubov Slovenije. Progo za velesla- movšek (KG) 95.6, 5. Jemec (E) 97,1. to »t*vejše pionirje v sko&ih. Nastopili 
lom. ki je bila dolga 1800 m, z vi- Tekmovalci so pohvalili odlično ^ na 
šinsko razliko 400 m in 39 vratci, je organizacijo prireditve.

EKIPNO REPUBLIŠKO NAMIZNOTENIŠKO PRVENSTVO ZA ŽENSKE

Immms 2 krat prvi
Kranj, 5. febr. — V Kranju se je danes 

končalo republiško ekipno prvenstvo v na
miznem tenisu za pionirke, mladinke in čla
nice. Med pionirkami je bil najboljši Odred, 
pri mladinkah in članicah pa ravenski Fu- 
žinar. Odlični mladinki Petračeva in Kraj- 
gerjeva sta vse dvoboje odločili v svojo ko
rist 3:0 in tako prepričljivo osvojili pivo 
mesto za svoj klub. Drugo mesto v mladinski 
konkurenci je zasedel Triglav pred Odredom 
le zaradi boljše razlike v nizih. Dvoboj teh 
ekip se je sicer končal z zmago Odreda s 
3:0, vendar so Ljubljančani presenetljivo iz
gubili z Logatcem s 3:1. Zanimiva borba za 
prvo mesto je bila pri članicah. Triglav je

bil do za4*jega srečanja neporažen, na kon
cu pa je moral kloniti z Odredom in tako 
prepustiti prvo mesto Fužinarju. Ta je imel 
v Petračevi in Vavčetovi najboljši igralki 
turnirja.

Vrstni red - članice: Fužinar 5 točk (17:4), 
Triglav 5 (17:7), Odred 5 (16:7), Ljubljana 
3, Maribor 2, Jesenice 1, Ilirija brez točke. 
— Mladinke: Fužinar 7, Trigla 5 (15:8), Od
red 5 (16:9), Elan 4 (16:12), Logatec 4 (13:12), 
Krim 1 (7:18), Jesenice 1 (5:18), Ilirija i 
(4:20). — Pionirke: Odred 7, Elan 6, Ilirija 
5, Kovinar 4, Logatec 3, Prule 2, Jesenice 1, 
Triglav brez točke.

Mednarodne vesti

IVV.V.V.V Izidami so
za Fraatcifo

Ljubljana, 5. febr. V študijski telovadnici 
so se sestali najboljši slovenski orodni telo
vadci in se pomerili med seboj za sestavo 
slovenske republiške vrste v orodni telovadbi, 
ki bo 25. t. m. tekmovala z južno francosko 
provinco Mantcova v Les Mincsu. Tekmova-

Prvenstvo Slovenije
v namiznem tenisu

ZA MLADINCE IN PIONIRJE
Jesenice, 5. febr. — Včeraj in da

nes je bilo na Jesenicah ekipno pr
venstvo f namiznem tenisu za mla
dince in pionirje. Pomerilo se je 11 
mladinskih in 9 pionirskih ekip.

Rezultati — mladinci: Odred. Ke- 
mičar-Hrastnik, Jesenice, Fužinar, 
Ilirija, Koper, Maribor, Novo mesto, 
Mladost-Kranj, Trigiav-Kranj, Vi
pava. V finalu je Odreti premagal 
Kemičarja s 5:3 in Jesenice s 5:0, 
Keiničar pa je .premagal Jesenice 
s 5:4; pionirji: Odred, Novo mesto, 
Jesenice. Ilirija, Trigiav-Kranj, Ma
ribor, Fužinar, Koper, Mladost- 
Kranj. V finalu je Odred premagal 
Novo mesto in Jesenice s 5:0, Novo 
mesto pa Jesenice s 5:3.

Državno prvenstvo 
v kegljanju na ledu

Jesenice, 5. febr. — Na Jesenicah 
je bilo danes VI. državno prvenstvo 
v kegljanju na letin Nastopile so 
ekipe Jesenic, Bleda in Celja. Eki
pe so se zvrstile takole: i. Bled II 
(vodja ekipe Olip) 17 točk, 2. Jese
nice I (Sturm) 14, 3. Bled III (Šipca) 
14 itd.

USPELO TEKMOVANJE 
ZA BAUMGARTNERJEV PAS

Maribor, 5. febr. — Judo zveza 
Slovenije, ki ima sedež v Jtfariboru 
je letos že drugič izvedla tekmova
nje v spomin znanega organizator
ja judo športa v Sloveniji Baum- 
garinerja. Nastopilo je 33 tekmoval
cev iz 17 slovenskih klubov. V za
nimivih srečanjih je osvojil prvo 
mesto Gale (01, Ljubljana), ki je v 
finalu premagal, člana Branika Fer- 
leta, 3. Ceršak (Maribor), 4. Divjak 
(Br), 5. Macarol (Lj), 6. Starc (Tr). 
Borbe so bile zanimive, posebno je 
ugajal mladi Mlakar iz Žiri, ki po

so na IS-metrski skakalnici. Najboljša 
mesta so dosegli skakalci Iz Črne in 
Planice.

Rezultati: starejši pionirji (24 nastopa- 
joSiih): 1. Erlah (Pl) IM,7, 2. Koo (Cr) 196, 
3. Javoimiik (Jes) 196, 4. Deber (Kr) 124:6, 
5. Strucelj (Cr) 180. — Mlajši pionirji: 
1. Pudgar (Cr) 192, 2. Pagon (Pl) 134.7, 
3. Modrej (Cr) 184.3, 4. Zupanc (Vel) 178.1, 
3. Petkovšek (Dog) 175.

Košarkarji »Celja« — 
zimski prvaki Celja

Celje, 5. februarja. Danes je bilo v 
nja sc je udeležilo 18 telovadcev zveznega .in Celju zadnje kolo zimslke košatkarake 
prvega razreda iz »Partizana« Narodnega revije. V odložilni tekmi je Celje pre- 
doma. Tabora, Hrastnika, Trbovelj, Jesenic, magaio Šoštanj z 61:53 (23:33). Vrstni red: 
Celja in Maribora. Celje, Šoštanj. Velenje. Žalec.

Na posameznih orodjih so prejeli nasled
nje ocene: preskok čei konja: 1. Cerar, Ter-
šek, Oblak, vsi 9.25, 2. Šrot 9,20 — bradlja: RUDAR (Raša : TABOR (Sežana) 7:0
1. Cerar 9,65, 2. Trojar 9,40, 3. Skaza 9,00 DINAMO : LOKOMOTIVA 2:1 (1:1)
— krogi: 1. Cerar 9,60, 2. Oblak 9,25, 3. Šrot Mladinci: Udinese : Dinamo 2:1 (1:1)
in Trojar 9,20 — konju z ročaji: i. Cerar Mladinci: Lanerossi : Partizan 2:0 (1:0) 
9,85, 2. Celesnnik 9,30, 3. Trojar 9,23 — Mladinci: Internationale : Reka 2:1 (1:1) 
drog: i. Cerar 9',70, 2. Trojar 9,35, 3, Šrot Madrid, 5. februarja. V tekmovanja za 

— parter- t. Cerar 9,40, 2. Trojar 9,05, prvenstvo nogometa v Španiji je včeraj 
3. Šrot 9,00. Real (Madrid) premagal Valeneljo z 2:0

Ob koncu je lov. Konrad Grilc določil (l:o). Tekmo si je ogledalo 115.000 gledial- 
naslednjo slovensko reprezentanco: M. Cerar cev. Oba gola je dosegel Dl Stefana 
(Narodni dom) 57,45. Marjan Trojar (Narodni Real (Madrid) vodi na lestvici šipanslke 
dom) 54,99, Tine Šrot (Ceije-mesto) 53,65, lige s 36 toSkaiml.
Marjan Skaza (Hrastnik) 53,05, Emil Cclesnik Split, 3. februarja. Mlada ekipa Ha.j- 
(Jesenice) 52, 15, Jože Oblak (Jesenice) 52,00, duka, ki Je bila okrepljena z naklad 
Ivan Tmgar (Trbovlje) 51,55, Zvone Stražišar igralci prvega moštva, je premagala re- 
(Jesenice) 51,00. prezentanco Jugoslavije z 2:0 (1:0).

Tudi v Mostah
ipoJtt in popevke.

Ljubljana, 5. jebrttarja. Dvorana kina Triglav na Kodeljevem je 
bile na sporedu zanimive tekme o nogometu, o dogodkih z lanske olim- 
rnaž Terček najavil zadnje dejanje zanimivega tekmovanja pod na
slovom »Spoznavaj šport in telesno vzgojo«.

To je bila tretja težavnostna stopnja, na katero si je priborilo 
vstop trinajst ekip — 9 z osemletke »Vide Pregarčeve«, po dve pa« z 
osemletke »Maksa Perca* in VI, gimnazije. Priznati je treba, da so 
bile na sporedu teme o nogometu, o različnih dogodkih z lanske olim- 
piade, vrstila so se vprašanja iz pravil malega rokometa, košarke, 
s področja šaha, jadralnega letalstva, modelarstva in dviganja uteži.

Skozi vse ovire in pregrade je prišlo pet ekip šole »Vide Pregar- 
čeves, dve ekipi šole »Maksa Perca« in ena ekipa VI. gimnazije.

Veliko zanimanje pa je danes vzbudil tudi nastop znane pevke 
Marjane Der/ajeve ter doslej še neznanega a nadarjenega pevca Ralfka 
Irgoliča, ki sta odpela nekaj popevk in tako močno razgibala hvaležne 
poslušalce. Sodeloval je še jazz ansambel Ace Milerja in tako je bil 
spored zares popoln. Organizatorji so namenili tudi ekipne nagrade, 
ki so jih prejele posamezne šole v obliki nakazil za športne rekvizite.

S to prireditvijo,je Občinska zveza za telesno vzgojo v Mostah po
kazala pravilno pot usmerjanja mladine v telesno-vzgojna društva in 
velja prizadevne organizatorje za to pedi valiti.

Zensko ekipno kegljaško prvenstvo Slovenijo

Gradis po tradiciji - 
Fužinar presenečenje!

V LJUBLJANI PRECEJ BOLJE KOT V KRANJU — LETOS SAMO PET EKIP

Ljubljana, S. februarja. Tudi to soboto Fužmnrja z Raven, mariborskega Brani
la nedeljo ni bilo miru n,a kegljiščih, ka, kranjskega Triglava ter Ljubljane in

Canasei, 5. febr. Na včerajšnjem 
specialnem slalomu v Canasei je 
zmagal Italijan Senoner s časom 
1:59.5. Drugo mesto je zasedel Av
strijec Zimmermann s 1:59.8, tretji 
pa je bil Italijan De Nicolo 2:00.7. 
Jugoslovani so se uvrstiti takole: 
27. Lakota, 42. Dornik, 46. Križaj.

Colorado Springs, 5. febr. — Na 
mednarodnem smučarskem tekmo
vanju, na katerem so nastopili, na j
boljši ameriški in nekaj znanih 
evropskih smučarjev, je zmagal 
Hans Peter Lannig (Z. Nem) v skup
nem času 8:33.2 pred Corooranom 
(ZDA) in Francoz Lacroixom.

Pariz. V kvalifikacijski odbojkar
ski tekmi za pokal evropskih prva
kov za ženske, je francoski prvak 
Stade France premagal portugal
skega^ prvaka ESC s 3:0.

Pariz. Poljski odbojkarji so v 
prijateljski tekmi premagali repre-

Kratke vesfi
■ MARIBOR — Ob pohorski 

vzpenjači so sie v alpskih disci
plinah pomerili člani sindikalnih 
podružnic podjetij v občini Cen
ter. Nastopilo je 51 tekmovalcev. 
V smuku je zmagal Hrastovec 
(Mariborske livarne) 2:54.0, v sla
lomu pa Gavbe (Hidromontaža) 
65.9. Med moštvi so osvojile prvo 
mesto Mariborske livarne 77.97 
pred MTT 87.52 in Hidromontaža 
»1.99.

■ Naklo — Partizan v' Naklem
Je organiziral meddruštvene tek
me v skokih in tekih la Jih 
zadružil z društvenim prven
stvom. Nastopilo Je 40 tekmoval
cev. Rezultati — skoki, člani: 
Bajželj (N) 190 točk (18.5, 18,5),
Bodljaj (N) 89.5 (18, 18), mladinci: 
Stltec (N) 98.5 (19, 19.5), Vidic
(Podnart) 98 (18, 18.5), pionirji: 
Groa (T) 86.5 (15, 16.5), Jakopin 
(T) 82.5 (14.5, 15), teki mladinci, 
3 km: Guzej (N) 7.48, star. pio
nirji: 3 km: Ažman (N) 8:01,
mlajši pionirji — 2 km 1. do 2. 
Gogala in Marinšek (N) 4:59, pio
nirke: Fagan (N) 5:95.

■ LJUBLJANA - Ljubljanska 
Enotnost je v okviru skakalne 
šole organizirala že tretjič tekme 
na znani skakalnici v Mostecu. 
Opaziti je, da je ta šola rodila 
bogate sadove, saj je V množici 
Uiupojzi feotau Aiorjrafvoo; mpejur 
talentov kot na primer ll-letnl 
Dolhar. Rezultati: tekmovalci do 
10 let: Rogelj Damjan 156.4, (11.5,
11.5) , Sonc 121.8 (9.5, 10), Blaznik;
120.8 (11, 11), 10 do 12 let: Dolhar 
201.1 (13.5, 14.5), Zadel 155.8 (12,
12.5) , Predan 155 (12.5 13), 12 do 14 
let: Škulj 179 (14, 13), Babfiek 
167.3 (13.5, 13,5),Lampič 164.3 (14.5, 
13), 14 do 16 let: Zalaznik 193,3 
(14, 13.5), Punk 190.6 (14, 14), Jur-

zentanco Francije s 3:0. 4. marca se 
bo reprezentanca Francije sestala z 
Jugoslavijo v Parizu.

Helsinki. Na evropskem prven
stvu v hitrostnem drsanju so osvo
jili posamezne naslove naslednji 
tekmovalci: 509 m: Grišin (SZ) 42.3, 
5000 m: Košičkin (SZ) 8:17.4, 1500 m: 
Kouprianoff (Franc) 2:18.8. V skup
nem vrstnem redu po treh discipli
nah vodi Košičkin (SZ) pred Griff- 
tom (Niz)..

Najboljšo smučarke 
v Badgasteiou

Badgastein, 5. febr. — Na medna
rodnem tekmovanju najboljših ev
ropskih smučarjev v Badgasteinu, 
na katerem je nastopilo 60 tekmo
valk iz 14 evropskih držav je v sla
lomu zmagala Avstrijka Jahn s ča
som 94.9. Drugo mesto je zasedla 
Heidi Biebl (ZN) 95.9, tretja Margit 
Haladsen (Nor) 96.2, 4. Erika Netzer 
(A) 98.2.

Naše tekmovalke so se v slalomu 
uvrstile takole: 21. Slava Zupančič 
116.2, 43. Krista Fanedl 117.1, 45. 
Rutar Maja 118.6, Klofutarjeva in 
Jamnikova pa sta bili disvalificira- 
ni.

V sobotnem veleslalomu je zma
gala Italijanka Cheral-Minuzzo 1650 
metrov dolgo progo , s 457 višinske 
razlike in 55 vratci je prevozila v 
času 1:42.1. Slede Arletta Grdsso 
(Fr) 1:42.3, Annamarie Leduc 1:42,6. 
Naše tekmovalke so se v veleslalo
mu zvrstile takole: 42. Slava Zupan
čič 2:08.9, 46. Maja Rutar 2:12.0, 47. 
Krista Fanedl, 48. Barbara Jamnik.

• :. AA:::v

Prvi nastop Maribora

enoletnem delu obeta, da bo’kmalu feprav Pt>čiva“ Zafei,° ^ Gradisa iz Ljubljane
postal dober tekmovalec.

ANGLEŠKA NOGOMETNA LIGA
- London, 5. febr. — Na včerajšnjih nogo

metnih tekmah prve angleške nogometne lige 
so bili doseženi naslednji rezultati: Blaek- 
burn : Wolverhampton 2:1, lilackpoil : W?‘t 
Ham 3:0, Chelsca : Fulham 2:1, Cardiff 
Manchester C. 3:5, Everton : Bolton 1: 
Manchester U. : Aston Villa 1:1, Nevvcastle ! 
Arsenal 3:3, Sheffield : T res ton 5:1, Totten- 
6am : Leiccster 2:3, West Bromtvieh : Not
tingham 1:2, Birmingham : Biirnley odložena.

izdala Tiskovni svet ♦Polet - Ureja 
uredniški odbor — Odgovorni urednik 
Franček Mirtič - Rokopisov ne vračamo 
— Tisk tiskarne »Toneta Tomšiča« v 
Ljubljani •— Uredništvo In uprava v 
Ljubljani, Cankarievs « (pasaža Nebotič
nika) - Poštni predal J77 - Cekovn! ra
čun uprave 600 701/3-84 - Telefoni: ured
ništvo: 21-281 (ob nedeljah 29-170, 171, 172 
in 173) — uprave: 21-821 — Letna naroč

nina 800 din. polletna 400 din.

Je namreč letošnje žensko ekipno prven
stvo Slovenije v disciplini 0 krat 100 lu- Kot smo bili ugodno presenečeni nad 

sorazmerno dobrimi rezultati v Ljublja-
čajev, ki se ga udeležuje, namesto lan- pa so ^ vse ^ „recei sUbs£. od_ 
skih sedem, žal letos samo pet ekip. Za ^je v Kranju Tudi domačinke, čla- 
prvenstvo so se namreč prijavile ekipe nice Trlgl3va, m so znale izkorirtitt pred

nosti svojega kegljišča.; To pa jih je 
seveda zadržalo na tret.tem mestu, če
prav so bile na cjan-' - -■♦i tekmovanju 
druge,

Ce ocenimo še igro nekaterih posamez
nic, je vredno pohvaliti skoraj celotno 
ekipo Fužinarja zaradi njene borbenosti, 
odlično razpoložene GradLsovke in ne
katere posameznice pri Braniku. Med 
najboljše pa moramo vsekakor uvrstiti 
Klemenčičevo s 423, Erjavčevo s 402 in 
Tomctovo (vse Gradis) s 490 podrtimi 
keglji, Ravenčanko Homanovo s 462 in 
Sonemvaidovo (Gr), Kavčičevo in Roz
manovo (obe Tr) in Hafnerjevo (F), ki 
so vse dosegle po. 331. kegljev. V Krsnto 
pa sn bile nohelrše Klemenčičeva s 409. 
Kavčičeva • 332’ in Sahtertova s 332 
keglji.

Rezultati — v Ljubljani: Gradis 2353, 
Fužinar 2289, Branik 2253, Triglav 2235, 
Ljubljana 2166; v Kranju: Gradis 2226, 
Triglav 2118, Fužinar 2100, Branik 2094, 
Ljubljana 1922. Vrstni red po prvem in 
drugem kolu: Gradis 4589, Fužinar 4389, 
Triglav 4353, Branik 4347, Ljubljana . 4088.

Maribor : Kovinar 2:1 (0:0) 
Maribor, 5. februarja. Prvi nastop re- 

prezentočnega moštva Maribora Je pri
vabil na stadion ob Tržaški cesti blizu; 
2009 gledalcev, ki Jih pa igra ni preveč 
navdušila. Kot opravičilo za obe moštvi 
ja treba povedati, da je bilo igrišča v 
slabem stanju. Na zmrznjeni podlagi ja 
Mio precej blata in zato je bilo žogo 
zelo težko obvladati.

Maribor je nastopil v postavi: Eferl 
(Vabtč), Donko, Gabrijan, Krljač, Zečič, 
K. Breznik, Šober, Blaznik, Arnejčlč 
(Tolič), Beti. Bebenlk. Igralci so sa pre
cej potrudili, vendar se pozna, da je 
šel« začetek sezone. Prvi gol je dosegel

SMUČARSKE TEKME ENOT JLA
Ljubljana, 5. febr. — Na smučar-. 

skih terenih nad Bledom je bilo 
včeraj smučarsko tekmovanje enot 
JLA iz ožjega področja Slovenije. 
Številne tekmovalce je pozdravil 
predsednik poveljstva generalmajor 
Mate Bilobrk. Tekmovali so v teku 
na 6 km s puško in veleslalom, lo 
je bilo izbirno tekmovanje, kajti 
najboljši bodo nastopili te dni na 
armadnem tekmovanju.

Rezultati — tek 6 km: 1. Koben- 
tar 31:42. 2. Hribi 33.52, 3. Povh 
37.52, ekipno: garnizija Tolmin 56 
točk pred Ljubljano in Postoino, 
veleslalom: I. Piko T 01.7, 2. Tepina 
1:07.0, Strgaršek 1:08.2. Na peto me
sto se je uvrstil maior Lušina iz 
garnizije Ljubljani!. Moštva: garni
zija Tolmin 37 točk pred Postojno 
in Ljubljano.

Neuberg za Kovinarja v 57. minuti, v M- 
minuti pa je Tolič Izenačil ta v «3. mi
nuti dosegel še zmagoviti gol.

Sodil je Klojčntk iz Maribora. V pred
tekmi ja Maribor B premagal mladinsko 
moštvo 3:0 (2:0).

MARIBORSKI SLALOM 
NA POHORJU

Maribor, 5. febr. Smučarski klub 
Branik iz Maribora je na terenih 
ob Ribniški koči že enajstič izvedel 
mariborski slalom, na katerem jo 
nastopilo 50 tekmovalcev, med nji
mi tudi štirje gostje iz Avstrije. 
Dve progi je dobro trasiral Cop. 
Najboljši je bil Limovšek (Kr. g,), 
ki je s 106 sek. zanesljivo zmagal 
in osvojil pokal prireditelja. Slede 
mu: 2. Rakovič (Tr) 197,5, 3. Jože 
Klinar (Jes) 108,5, 4. Nograšek (E) 
109,3, 5. Oterrigger (Avstr) 111,2. 
Snežne razmere so bile zadovoljive.

Namesto enega rekorda 
drugi

21-letna angleška plavalka Rcsemari« 
George je hotela preplavati Rokavsld 
preliv od Dowra do Caiaisa. Ob treh zju
traj se je pognala v vodo, približno ob 
polnoči pa je nehala z brezuspešnimi po
skusi, da bi dosegla francosko obalo, če
prav ji je manjkalo samo še KO m. Zaradi 
neugodnega vremena je bila že popolno
ma izčrpana. Ko je splezala v čoln, niti 
ni vedela, da le dosegla nov rekord Sled 
JI ni uspelo preplavati Rokavskega pre
liva, zato pa je z 21 urami neprekinje
nega plavanja dosegla novo rekordn* 
znamko za ženske.


